
Inleiding 

In dit jaarrapport geven we een schematisch overzicht van tientallen projecten, die in 2014 zijn gerealiseerd in de tien Utrechtse wijken. De genoemde projecten en resultaten 

maken deel uit van de wijkactieprogramma’s. Deze programma’s bevatten een selectie van projecten voor de belangrijke thema’s van de wijk (geen compleet overzicht). We 

focussen ook op die delen van de wijk die om bijzondere aandacht vragen. Die specifieke inzet noemen we de buurtaanpak. Het palet aan projecten was zeer divers van de 

opening van een buurtmoestuin op het voormalig Veemarktterrein (Noordoost) tot depressiepreventie (Noordwest), van het versterken van buurtnetwerken (Vleuten-De Meern) 

tot de feestelijke heropening van speeltuin de Kameleon (Hoograven). Tweeduizendveertien was ook het jaar van de oprichting van Buurtteams in alle wijken in Utrecht. 

 

Alle projecten hebben met elkaar gemeen, dat ze belangrijk worden gevonden door de bewoners en ondernemers in de diverse wijken en buurten. De wijkactieprogramma's zijn 

immers een concrete vertaling van de wijkambities 2014-2018, die samen met bewoners en partners in de wijken zijn opgesteld. Het merendeel van de projecten in de wijken is 

volgens planning verlopen. In de tabellen staat een toelichting als dit niet geval is. Soms zijn projecten vertraagd en worden ze in 2015 uitgevoerd, verder uitgewerkt of 

vervolgd.  

 

Voor de projecten die volgens plan zijn verlopen, is in veel gevallen actief samengewerkt met de wijk. Het is steeds vanzelfsprekender dat bewoners en ondernemers vanaf de 

start van projecten betrokken zijn bij de ideeënfase en de uitvoering. Diverse stukken grond, buurthuizen en speeltuinen zijn in (tussentijds) zelfbeheer genomen. De netwerken 

in Vleuten-De Meern zijn versterkt. Ook in Leidsche Rijn is gefaciliteerd dat bewoners elkaar kunnen ontmoeten (o.a. met een UIT Ladder). In veel wijken worden steeds meer 

verbindingen gelegd tussen verschillende groepen bewoners en ondernemers. In Rivierenwijk (Zuidwest) zijn diverse bijeenkomsten en activiteiten georganiseerd voor ZZP-ers. 

In de wijk West werden diverse initiatieven van ZZP-ers ondersteund. In bepaalde buurten is ingezet op een integrale buurtaanpak door intensieve samenwerking van de 

gemeente, bewoners(groepen), politie, woningcorporaties en andere wijkorganisaties. 

 

De effecten van de extra inzet - door middelen uit het krachtwijkenbudget - zijn voor de wijken Noordwest, Zuidwest en Overvecht meegenomen bij de resultaten. Het betreft 

hier vaak sociale projecten, die in samenwerking met welzijnspartijen, sportorganisaties en culturele organisaties zijn uitgevoerd.  

 

Heeft u nog vragen over de resultaten of vertraagde projecten, neemt u dan contact op met het wijkbureau in uw wijk, telefoon 030 - 286 00 00 of kijk op 

www.utrecht.nl/wijkactieprogramma. 

http://www.utrecht.nl/wijken-en-participatie/wijkambities-en-wijkactieprogrammas/
http://www.utrecht.nl/wijken-en-participatie/wijkambities-en-wijkactieprogrammas/
http://www.utrecht.nl/wijkactieprogramma
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Resultaten wijkactieprogramma 2014 Vleuten-De Meern 

In 2014 is door de gemeente, partners, bewoners en ondernemers gewerkt aan diverse projecten in de Utrechtse wijken. In onderstaande tabel staat een selectie van alle 

projecten die in 2014 werden uitgevoerd in Vleuten-De Meern. Het is een selectie op basis van de belangrijke thema’s in Vleuten-De Meern. We geven een korte weergave van de 

resultaten per project. Meer informatie over de projecten vindt u in het wijkactieprogramma 2014. 

 

  Welke resultaten zijn bereikt in 2014? Verliep het project volgens 

planning? 

    

Wijkambitie 1: Optimaliseren van bereikbaarheid en terugdringen van verkeersoverlast  

3.1 Realiseren 30 km/u-maatregelen in 

diverse straten in Vleuten 

Maatregelen gerealiseerd in Odenveltlaan, Burg. Van der Heidelaan en Schoolstraat. Conform planning 

3.2 Onderzoek inpassing en kosten 

rotonde Schoolstraat - Thematerweg 

Onderzoek gestart 4
e

 kwartaal 2014. Afronding 1
e

 kwartaal 2015. Conform planning 

3.3 Onderzoek alternatieve maatregelen 

voor knip Maarssenseweg 

Onderzoek is ambtelijk afgerond. Rapportage wordt aangeboden ter besluitvorming. Conform planning 

3.4 Onderzoek gevolgen van het gebruik 

Sparrendaal als ontsluiting voor 

centrum Vleuterweide 

In 2014 is er gestart met een onderzoek naar de verbetering van de verkeersveiligheid op en rond 

de busbaan ter hoogte van het winkelcentrum Vleuterweide (tussen de Landschapsbaan en de 

Parkstrook). In juli 2014 heeft het college hierover een besluit genomen dat inhield dat de variant 

‘autoverkeer meerijden op de busbaan’ afvalt. Uit het onderzoek kwam ook naar voren dat er nog 

geen maatregelenpakket te definiëren was dat voldoende oplossend vermogen in zich had. In 

september en december zijn technische RIA’s gehouden over dit onderwerp. De aansluiting van 

de Sparrendaal ligt binnen het onderzoeksgebied van de studie naar de busbaan. 

Gedeeltelijk. Volgens planning heeft 

het college voor de zomervakantie 

een besluit genomen. Er is echter 

nog geen allesomvattende oplossing 

beschikbaar. 

3.5 Haalbaarheidsonderzoek varianten 

second opinion verkeersstromen 

centrum Vleuterweide 

Zie 3.4 Zie 3.4 

3.6 Onderzoek herinrichting/afsluiting 

Liesgrassingel 

Onderzoek is afgesloten met brief aan bewoners met mededeling dat geen tijdelijke maatregelen 

worden genomen. 

Conform planning 

3.7 Onderzoek noodzaak vrij liggend 

fietspad Ockhuizerweg 

Nog geen voortgang geboekt. Onderzoek is inmiddels wel opgestart 2015 oplevering onderzoeks-

resultaat en terugkoppeling naar 

belanghebbenden 

3.8 Onderzoek doorstroming rondweg 

Vleuten 

Eerste verkennende interne gesprekken zijn gevoerd. Nee 

3.9 Parkeren bedrijventerrein Oudenrijn In 2014 zijn (extra) controles op fout parkeren uitgevoerd ondersteund met bebording. Deze 

aanpak is succesvol geweest en heeft geleid tot het terugdringen van foutparkeren op grote 

schaal. 

Conform planning. 

 

 

   

http://www.utrecht.nl/wijkactieprogramma's
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  Welke resultaten zijn bereikt in 2014? Verliep het project volgens 

planning? 

    

Wijkambitie 2: Investeren in voldoende voorzieningen voor alle bewoners in de wijk anticiperend op de groei van de bevolking van de wijk  

4.1 Locatieonderzoek 

Huiskamerprojecten De Meern en 

Veldhuizen 

Het onderzoek naar een alternatieve locatie voor de HKP Veldhuizen is uitgevoerd. De HKP 

Veldhuizen komt in de bouwspeeltuin De Balije. Voor de HKP De Meern is nog geen alternatieve 

locatie gevonden. De HKP wordt langer op de huidige locatie gedoogd. 

Planning HKP Veldhuizen vertraagd. 

Nieuwe locatie in voorjaar 2015 in 

gebruik. Planning alternatieve locatie 

HKP De Meern vertraagd. 

4.2 Onderzoek toekomst Azotod Afgelopen jaar hebben gesprekken plaatsgevonden tussen de gemeente en Azotod met als doel 

de continuïteit te waarborgen. In 2014 heeft het college het besluit genomen om Azotod toe te 

staan het vastgoed te vervreemden. 

Conform planning 

4.3 Extra inzet jongerenwerk De Meern 

en Veldhuizen 

In 2014 extra inzet jongerenwerk uitgevoerd. Conform planning 

4.4 Gezondheidscentrum Vleuten Gemeente en ontwikkelaar/zorgaanbieders hebben geen overeenstemming kunnen bereiken over 

ontwikkeling en realisatie van een gezondheidscentrum gecombineerd met woningen naast het 

Wijkservicecentrum. Partijen beraden zich over de ontstane situatie. 

Vertraagd 

4.5 Nieuwbouw ouderenwoningen 

voormalig Kloosterterrein 

Bouwenvelop is ter inzage gelegd. Conform planning 

    

Wijkambitie 3: Het verhogen van de tolerantie van bewoners onderling bij het meervoudig gebruik van de openbare ruimte  

5.1 Vreedzame wijk Vreedzame wijk bevindt zich momenteel in fase 3-4 en speelt zich af rondom de Weide Wereld in 

Vleuterweide. Er zijn twee platformbijeenkomsten geweest met als doel: netwerken, elkaar kennen 

en gekend worden. Aandachtspunten: draagvlak en betrokkenheid van partijen, rollen, 

verwachtingen en financiële middelen. 

Het project heeft geen einddatum en 

wordt ook in 2015 voortgezet. 

5.2 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Versterken buurtnetwerken 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Bestaande en nieuwe buurtnetwerken zijn versterkt. Sociaal makelaars en -beheerders zijn 

zichtbaar, aanwezig en toegankelijk. 

• Netwerk Present in Vleuterweide opgestart met bijeenkomsten in Veldhuizen/ De Balije. Doel: 

elkaar kennen, gekend worden en het delen van signalen uit, en kennis van, de buurt. 

• Netwerk Centrum Vleuterweide (vanuit convenant CultuurCampus). Doel: afstemming beleid en 

gezamenlijke activiteiten. 

• Versterkt contact met buurtbewoners en een beter beeld van de problematiek van het 

buitenspeelklimaat in Vleuterweide. 

• Hier is gezamenlijk op ingezet door Welzaam, Harten voor Sport en Stichting JoU in het project 

‘Meedoen op Straat’. 

• Er is een zelfstandige bewonerscoöperatie ‘WereldWeide’ opgezet met als doel de Weide Wereld 

als gemeenschapsgebouw meer het huis van de buurt te maken voor en door bewoners.  

• Versterkt netwerk rondom Project Viscontipark met als doel collectief beheer stuk grond/ 

stadslandbouw voor en door bewoners. 

Het versterken van netwerken en het 

ondersteunen waar wenselijk/ 

gevraagd wordt ook in 2015 

voortgezet. Realisatie digitaal 

platform Wijkconnect vindt in 2015 

plaats. 
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5.2 Versterken buurtnetwerken 

 

 

• Versterkt(e) buurtnetwerk(en) van o.a. bewoners, winkeliers en woningcorporatie ten behoeve 

van het organiseren wijkactiviteiten/- festiviteiten zowel binnen als buiten de buurtcentra en 

speeltuinen. 

• Er is een samenwerking opgestart met Wijkconnect om de digitale vraag en aanbod site 

(individuele diensten, buren voor buren; www.wijkconnect.com) in de wijk in te zetten. Dit 

digitale platform maakt sociaal makelen in de wijk makkelijker en inzichtelijker; voor 

bewoners, non-profits en bedrijven. 

5.3 Versterken netwerken rond 

kwetsbaren en ouderen 

• Netwerken rondom kwetsbaren en ouderen zijn versterkt. Diverse partners zijn hiervoor 

samenwerkingen aangegaan. Er zijn netwerkbijeenkomsten geweest met verschillende 

organisaties en partners binnen het LVG netwerk. 60 Organisaties waren vertegenwoordigd bij 

Netwerkbijeenkomst ‘Erop Af!’. Doel is afstemming en samenwerking rond kwetsbare 

bewoners. Kwetsbare vrouwen hebben hun netwerken uitgebreid, zijn vrijwilligerswerk gaan 

doen en zijn geleid naar taallessen via deelname aan Vrouwengroep Kom Eruit (gericht op het 

verkrijgen van sociaal netwerk en participatie) en Vrouwengroep Salaam (organiseert met en 

voor elkaar activiteiten op educatief en recreatief gebied).  

• Ongeveer 30 vrouwen van verschillende culturen hebben elkaar in De Balije ontmoet tijdens 

een door hen zelf georganiseerde avondactiviteit. 

• Ontmoeting tussen mensen met en zonder beperking heeft plaatsgevonden bij Pleisterplaats 

Ciao café. Aandachtspunt hierbij is dat in de praktijk blijkt dat vrijwilligers niet zonder een 

beroepskracht kunnen en willen. Ontmoeting was er ook bij Samen Eten en de Zondag-

middagontmoeting in Dienstencentrum De Roef, daarbij zijn veertien vrijwilligers betrokken. 

• Er zijn dagbestedingsprojecten in samenwerking met Abrona gerealiseerd in Vleuterweide en 

Speeltuin De Balije. Kwetsbare bewoners zijn doorverwezen naar activiteiten van 

samenwerkingspartners (bijvoorbeeld Abronaloop) en dagbesteding. Ook heeft er één keer een 

‘Prokkel’ (prikkelende ontmoeting tussen iemand mét en iemand zonder verstandelijke 

beperking) plaatsgevonden in samenwerking met de LVB. 

• De Brusjesclub (aanbod Triple Coaching) heeft een plek gekregen in Speeltuin De Balije. Dit is 

een activiteit gericht op broertjes en zusjes van 4 t/m 7 jaar van kinderen met een beperking 

(in het bijzonder autisme). 

• De informatiebalie Cultuurcampus wordt vijf ochtenden per week bemand door één van de tien 

vrijwilligers uit het informatiebalie team. 

• Samenwerkingspartners zijn U-Centraal, Vrijwilligerscentrale, Bibliotheek Vleuterweide, Abrona, 

coördinator site Jekuntmeer.nl, Harten voor sport, Zuwe zorg. In samenwerking met U centraal 

worden de spreekuren gedraaid. 

Het versterken van netwerken 

rondom kwetsbaren en ouderen en 

het ondersteunen waar 

wenselijk/gevraagd wordt ook in 

2015 voortgezet. 

    

http://www.wijkconnect.com/
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5.4 Versterken ondernemend sociaal 

(zelf)beheer 

• Levendige en veilige buurtcentra en speeltuinen. Buurtnetwerken zijn versterkt en participatie 

van bewoners is vergroot. 

• In Buurthuis de Weide Wereld en Buurthuis De Pijler worden teams van gastheren / -vrouwen 

(vrijwilligers) ondersteund door het Sociaal Beheer van Stichting Welzaam. De vrijwilligers 

spelen een grote rol in het facilitair- en sociaal beheer. Ook een groeiend aantal verenigingen/ 

organisaties leveren tegenprestaties op dit gebied voor het gebruik van de ruimten. 

• De speeltuinen zijn 'klaar gemaakt' voor overdracht aan buurt; veiligheid en groen is verbeterd 

en uitleen- en gebruikssystemen zijn versimpeld voor openstelling door derden. De speeltuinen 

zijn zeven hele dagen per week overdag open i.s.m. actieve buurtbewoners, en andere partners 

(kinderopvang, ondernemers etc.) uit de wijk. 

• De Sociaal Makelaar en Sociaal Beheerder van Welzaam ondersteunen de Schakelraad in de 

verdere uitwerking van het proces richting zelfbeheer. Via de Schakelraad participeren diverse 

gebruikers en vrijwilligers in het beheer. 

• Naast het versterken van (zelf)beheer op locaties is ook verzelfstandiging van activiteiten 

gerealiseerd. Zo zijn de ‘Meer bewegen voor ouderen-activiteitgroepen’ zelfstandig voortgezet. 

De vrijwilligers van het Telefoonteam werken zelfstandig (lichte ondersteuning van Sociaal 

Makelaar desgevraagd) en is Vrouwengroep Salaam zelfstandig verder gegaan. Voor de 

Boodschappen plusbus is een projectgroep samengesteld, deze werkt aan verzelfstandiging in 

1e helft 2015. 

Het versterken van ondernemend 

sociaal  

(zelf) beheer wordt ook in 2015 

voortgezet. 

5.5 Versterken participatie van 

kinderen, ouders en opvoeders 

• Diverse initiatieven zijn ondersteund. Het gaat om (jeugd) activiteiten en programma’s die 

elkaar aanvullen en versterken om uiteindelijk de talentontwikkeling van kinderen te 

stimuleren en hun ontwikkelingskansen te vergroten. Ook zijn ouders, opvoeders en jeugd 

doorverwezen en geleid naar passend aanbod. 

• Jeugd 10-14: in samenwerking met Stichting JoU zijn een wekelijkse meidenclub en tiener 

participatiegroep opgezet in Speeltuin De Balije. In De Schalm (De Meern) is een samenwerking 

gestart t.b.v. jeugdactiviteiten/ versterken participatie van jeugd op deze locatie. 

• Het Brede School-initiatief in Vleuterweide gaat over ouderbetrokkenheid rondom opvoeden en 

samen opgroeien, ouders hebben bijeenkomsten (opvoedcafé) georganiseerd over het 

opgroeiende kind en opvoeding. 

• ‘Meedoen op Straat’ aanbod op twee locaties in Vleuterweide gerealiseerd i.s.m. Harten voor 

Sport en Stichting JoU (naar aanleiding van signalen uit de buurt). Doel is verbeteren van het 

buitenspeelklimaat. 

• Sociaal /Makelaar fungeert als intermediair voor het jeugdsport- en - cultuurfonds. 3 Kinderen 

zijn in 2014 aangemeld. 

Samenwerking met Stichting JoU 

breidt zich in 2015 uit t.b.v. de 

huisvesting van HKP Veldhuizen (de 

Broos) in Speeltuin De Balije. 
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5.6 Vreedzame kinderraad De Vreedzame Kinderraad van Brede School Weide Wereld is ondersteund met als doel het 

vergroten van de participatie van de kinderen en het leveren van een bijdrage aan een sterkere civil 

society. De Vreedzame Kinderraad heeft acties, vanuit thema’s veiligheid, schone wijk en 

gelijkheid, bedacht en uitgevoerd. Aandachtspunt hierbij: betrokkenheid van de Brede 

Schoolpartners. Deelname van deze Kinderraad aan de stedelijke Kinderraadsvergadering. Eén 

Kinderraad in Veldhuizen is voorzien van advies en geleid naar rondleiding stadhuis. 

In 2015 wordt ondersteuning van de 

Kinderraad Brede School Weide 

Wereld voortgezet. De Kinderraad 

heeft een rol in de plannen rondom 

het in 2015 te realiseren Gezonde 

Schoolplein. Begin 2015 deelname 

Stedelijke Kinderraad 

5.7 Buurtstewards Vleuten De Meern Team van actieve jongeren uit de wijk, geworven, opgeleid en begeleid door JoU. Dit team levert 

bijdrage aan verhogen sociale leefbaarheid, door bewoners op straat aan te spreken op 

(on)gewenst gedrag. Er is commitment over het projectplan met de noodzakelijke partners (Politie, 

THOR en Veiligheid). Op dit moment worden jongeren geworven via scholen en contacten 

jongerenwerk en vinden andere organisatorische voorbereidingen plaats. In het eerste trimester 

2015 komt de kick-off, waarmee bekendheid in de wijken VDM en LR wordt gegeven aan dit team 

en de uitvoering officieel van start gaat.  

Conform planning 

5.8  Inzet participatiemodel Vleuten-De 

Meern 

Het participatiemodel bereikbaarheid is ingevoerd. Conform planning 

5.9  Wijkgroenplan Vleuten De Meern Er zijn 50 reacties opgehaald voor het Wijkgroenplan en het Wijkwaterplan VDM.  

Er zijn 25 aanvragen die voldoen aan de criteria van de plannen. Van deze aanvragen wordt nog in 

2014 een kostenraming gemaakt. 

Het WGP is een half jaar later gestart 

dan gepland (medio 2014). Voorjaar 

2015 wordt een besluit genomen 

over het WGP VDM. Uitvoering de 

komende drie jaar. 

5.10 Stadslandbouw Milan de 

Viscontipark 

Voor de realisatie is een fondsenwerving gestart. Conform planning 

    

Complexe projecten en trajecten   

6.1.1 Woningbouw Haarzicht In 2014 is vooral onderhandeld over de anterieure overeenkomst. Eind van dit jaar is er een 

principe akkoord bereikt wat komende tijd verder uitgewerkt moet worden in een anterieure 

overeenkomst. 

Nee, de verschillen van inzicht van 

groep Haarzicht en de gemeente 

lagen te ver uit elkaar om volgens 

planning vooruitgang te kunnen 

boeken bij de totstandkoming van 

de anterieure overeenkomst. 
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6.2.1 Herontwikkeling winkelcentrum 

Mereveldplein en herinrichting 

openbare ruimte 

Het ontwerpbestemmingsplan heeft begin 2014 ter inzage gelegen. Het bestemmingsplan en de 

omgevingsvergunning zijn inmiddels onherroepelijk. Op basis van inspraak met bewoners, 

ondernemers en eigenaar van het winkelcentrum is er in 2014 een verbeterd inrichtingsplan voor 

de openbare ruimte tot stand gekomen (bomen – gebakken klinkers). 

Huidige planning: start 

werkzaamheden januari 2015 en 

opening in september 2015 

6.2.2 Samen houden we de straat schoon In 2014 hebben diverse schoonmaakacties plaatsgevonden met betrokkenen (basisschool De 

Meander, ondernemers Mereveldplein en gemeente. 

Conform planning 

6.2.3 Aanpak aansluiting A12 – De Meern Voorbereiding rotonde Letschertweg zijn gereed. Conform planning 

6.2.5 Herinrichting Meerndijk In 2014 is de oversteek Oranjelaan gerealiseerd en is bij de Laan 1954 een rotonde aangelegd. Conform planning 

6.2.6 Hoofdfietsroute Zandweg In 2014 is de Zandweg opnieuw ingericht. De werkzaamheden vonden gefaseerd plaats. De 

hoofdfietsroute is in oktober officieel geopend. In november en december vonden afrondende 

werkzaamheden plaats, zoals asfalteren van het kruispunt bij Stadsdambrug, het verbeteren van 

enkele parkeerplaatsen en de aanleg van openbare verlichting langs de Zandweg in het 

buitengebied. 

Conform planning 

6.2.7 Stedenbouwkundig programma van 

eisen Hart van de Meern 

Het Stedenbouwkundig Programma van Eisen (SPvE) voor Hart van De Meern Noord is op 

11 september 2014 vastgesteld door de gemeenteraad. In het SPvE worden voorstellen gedaan om 

van het Hart van De Meern weer een levendige dorpskern te maken, met een plein rondom de kerk 

en verblijfsplekken aan de oevers van de Leidsche Rijn. Het SPvE voor Hart van De Meern Zuid is op 

28 oktober 2014 door het college vrijgegeven voor consultatie: www.utrecht.nl/wijk-vleuten-de-

meern/de-wijk/projecten/hart-van-de-meern/ 

Het SPvE voor het noordelijk deel van 

het hart van De Meern is volgens 

planning vastgesteld.  

De vaststelling van het SPvE voor 

Hart van De Meern Zuid door de 

gemeenteraad is met ongeveer drie 

maanden vertraagd. Er was meer tijd 

nodig om de financiële middelen te 

regelen om de ambitie voor Hart van 

De Meern Zuid te kunnen realiseren. 

6.2.8 (Tijdelijke) inrichting openbare 

ruimte 

In 2014 is er een nieuw initiatief door bewoners gestart om het Schmiemanterrein in De Meern 

tijdelijk in te richten. Het monument de wereldbol is al geplaatst op dit terrein. 

Conform planning 

6.2.9 (Tijdelijke) inrichting gemeentelijke 

en particuliere panden 

In 2014 is op de Zandweg het initiatief Boulevard gerealiseerd en is er in het oude pand van de 

Expert een sportschool in gebruik genomen. 

Conform planning 

6.2.10 Nieuwbouw Driekoningenschool De nieuwbouw Driekoningenschool is medio 2014 opgeleverd en in gebruik genomen. Conform planning 

    

http://www.utrecht.nl/wijk-vleuten-de-meern/de-wijk/projecten/hart-van-de-meern/
http://www.utrecht.nl/wijk-vleuten-de-meern/de-wijk/projecten/hart-van-de-meern/
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Buurtaanpak(ken)   

7.1.1 Integraal beheerplan Maximapark Er wordt een bestuursopdracht geformuleerd om de participatie bij het beheer van het Maximapark 

vorm te geven. Medenzeggenschap op integraal beheer en bouwstenen voor zelfbeheer worden 

hierin meegenomen. 

Vertraagd. Oplevering eerste 

kwartaal 2015. 

7.1.2 Castellum Hoge Woerd Vrijdag 14 maart 2014 was de start van de bouw. Castellum Hoge Woerd krijgt steeds meer vorm. 

Alle vier de wachttorens zijn inmiddels duidelijk te herkennen. In april 2015 is de oplevering 

gepland, de publieksopenstelling is na de zomer van 2015 gepland.  

Conform planning 

7.1.3 Jeremiebrug De vergunningsprocedures zijn doorlopen. De herbouw van de monumentale Jeremiebrug is eind 

2014 gestart. 

Het project heeft enige vertraging op 

gelopen tijdens de 

vergunningsprocedures in verband 

met zienswijzen en bezwaren. 

7.1.4 Vlinderhof De Vlinderhof is in het voorjaar van 2014 geopend.   Conform planning 

7.1.5 Sportpaviljoen Fletiomare Oost Gedeeltelijke afronding voorbereidingsfase tot en met bestek. Vertraagd 

7.1.6 Alendorperweg Zuid In maart is een plan gepresenteerd aan bewoners. Hier was onvoldoende draagvlak voor. 

Alternatieven zijn door bewoners aangedragen maar brengen een heel ander kostenplaatje met 

zich mee.   

Nee, vooralsnog is er onvoldoende 

budget om aan de wensen van 

bewoners tegemoet te komen. 

Verder overleg is gepland. 

7.1.7 Aanpassingen Observatorium Recente aanpassingen maken mogelijk dat de toren nu openbaar toegankelijk is.   Conform planning 

7.1.8 Nieuwbouw kerk Alendorperweg De kerken hebben het plan gepresenteerd aan de wijk. De gemeente en de kerken hebben de 

vragen en de reacties van de bewoners beantwoord en het plan gepreciseerd. 

Het project heeft enige vertraging op 

gelopen omdat de kerken het plan 

nog niet hebben afgerond. 

7.1.9 Nieuwbouw Islamitisch Centrum 

Hoge Woerd 

In januari heeft de gemeente een extra bijeenkomst georganiseerd voor de omwonenden die nog 

zorgen hadden na de eerdere bijeenkomst. Uiteindelijk is de omgevingsvergunning in het voorjaar 

verleend zonder dat er bezwaar is ingediend. De start van de bouw is14 november 2014 feestelijk 

gestart. 

Conform planning 

7.1.10 Nieuwbouw tempel Hoge Woerd Geen Het project heeft vertraging 

opgelopen vanwege omstandigheden 

van de initiatiefnemers. 

7.2.1 Recreatieve functies Strandzone 

Haarrijn 

De strandzone is in 2014 uitgebreid. Het tijdelijke strandpaviljoen is in het najaar van 2014 in 

aanbouw genomen. Afgelopen jaar is ook een start gemaakt met het toetsingskader voor gebruik 

van de Haarrijnseplas.  

Conform planning. Het 

strandpaviljoen is in december 2014 

geopend. Toetsingskader wordt 

begin 2015 ter besluitvorming 

voorgelegd. 
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Resultaten wijkactieprogramma 2014 Leidsche Rijn 

In 2014 is door de gemeente, partners, bewoners en ondernemers gewerkt aan diverse projecten in de Utrechtse wijken. In onderstaande tabel staat een selectie van alle 

projecten die in 2014 werden uitgevoerd in Leidsche Rijn. Het is een selectie op basis van de belangrijke thema’s in Leidsche Rijn. We geven een korte weergave van de 

resultaten per project. Meer informatie over de projecten vindt u in het wijkactieprogramma Leidsche Rijn 2014. 

 

 
 Welke resultaten zijn bereikt in 2014? Verliep het project volgens 

planning? 

    

Wijkambitie 1: Verbetering van voorzieningen en activiteiten in de wijk  

3.1 Onderzoek naar haalbaarheid van 

tijdelijke voorzieningen 

Een deel van het onderzoek is uitgevoerd. Eind 2014 heeft de wijkraad Leidsche Rijn samen met 

wijkraad Vleuten/De Meern een wijkraadpleging gedaan over dit onderwerp. Resultaten worden 

verwacht begin 2015. Eind 2014 hebben diverse partijen gezamenlijk onderzocht of er tijdelijke 

voorzieningen kunnen komen in het tijdelijke voormalige AH-gebouw bij station Terwijde.  

Nee. Afronding van het onderzoek in 

1
e

 kwartaal 2015. 

3.1.1 Tijdelijke voorzieningen bioscoop Begin 2014 startte Filmhuis CineMekka in de Metaalkathedraal. Tijdens de kerstvakantie 

2014/2015 had Cinemec een tijdelijke bioscoop in de Rode Doos: met publiekstrekkers op groot 

doek. 

ja 

3.2 Stimuleren en faciliteren 

ondernemerschap 

Twee lokale ondernemers kregen in 2014 opdracht om economische wijkinitiatieven te steunen en 

te initiëren en het vestigingsklimaat en de leefbaarheid in Leidsche Rijn te verbeteren. Minimaal 

zes lokale initiatiefnemers maakten gebruik van de gemeentelijke subsidieregeling ‘Investeren in 

de wijkeconomie’. Zij zetten projecten op die bijdroegen aan vooral de onderlinge verbinding van 

ondernemers in de wijk, verbetering van het vestigingsklimaat in de wijk en het vakmanschap van 

de ondernemer. Zo bezocht een grote groep lokale ondernemers enkele grote bedrijven.  

Ja 

3.3 Meer verschillende typen winkels in 

nieuw winkelcentrum Terwijde 

De branche-adviescommissie heeft op basis van ondernemerswensen het brancheplan verbreed. 

Waardoor meer type winkels erin kunnen. De gemeente heeft bevorderd dat de verhuurder actief 

diverse lokale ondernemers heeft benaderd om zich te vestigen in het winkelcentrum. Deze 

diversiteit vind je terug in het winkelcentrum en is afhankelijk van de komst van ondernemers en 

hun onderhandelingen met de verhuurder.  

ja 

3.4 Plan van aanpak voorzieningen voor 

de jeugd in Leidsche Rijn en Vleuten-

De Meern 

Wijkorganisaties hebben een plan gemaakt om in 2015 nieuwe activiteiten uit te voeren in 

samenwerking met de jeugd; zie commissiebrief antwoord op motie 93: meer voorzieningen voor 

de jeugd in Leidsche Rijn en Vleuten-De Meern. Azotod heeft nu elke vrijdag een jongerenactiviteit. 

De grote Prijs van Leidsche Rijn is georganiseerd door Klub19.  

ja 

    

   

http://www.utrecht.nl/fileadmin/uploads/documenten/1.concern-bestuur-ontwikkeling/Wijken/Wijkactieprogramma_s/Wijkactieprogramma_2014_LeidscheRijn.pdf
http://www.wijkraadleidscherijn.nl/wijkraadplegingen-op-de-website/
https://metaalkathedraal.wordpress.com/cinemekka-iedere-2e-dinsdag-vd-maand/
http://www.utrecht.nl/economie-bedrijf/ondernemersloket/subsidies-bedrijven/
http://www.utrecht.nl/economie-bedrijf/ondernemersloket/subsidies-bedrijven/
http://ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=Utrecht&ListId=acba3a09-61fc-49e9-b220-ddbc8a16f6cd&ReportId=960ed13a-538d-4ff2-bb31-a905fad2c981&EntryId=2b710079-6728-4748-8a20-3544fe543352&searchtext
http://ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=Utrecht&ListId=acba3a09-61fc-49e9-b220-ddbc8a16f6cd&ReportId=960ed13a-538d-4ff2-bb31-a905fad2c981&EntryId=2b710079-6728-4748-8a20-3544fe543352&searchtext
http://www.azotod.nl/
http://www.cultuur19.nl/klub19/grote-prijs-van-leidsche-rijn/
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 Welke resultaten zijn bereikt in 2014? Verliep het project volgens 

planning? 

    

Wijkambitie 2: Verbetering van de sociale samenhang en leefbaarheid  

4.1 Faciliteren van ontmoeting tussen 

bewoners met verschillende leefstijlen 

en verschillende leeftijden 

Activiteiten en ontmoetingsbijeenkomsten zijn breed bekend gemaakt, zodat bewoners elkaar 

konden ontmoeten. Van de papieren UIT Ladder ‘In&Uit Leidsche Rijn’ zijn in 2014 drie versies 

verschenen, die verkrijgbaar waren op 60 plekken in de wijk met een oplage van 10.000 stuks. 

Harten voor sport heeft een beweeggids voor de wijk gemaakt met het sport- en beweegaanbod 

overzichtelijk op een rij. Door welzijnsorganisatie Doenja en actieve bewoners zijn diverse 

bijeenkomsten georganiseerd, zoals een nieuwjaarsbijeenkomst, burenmarkt, waterwinmarkt en 

drakenbotenfestival. 

ja 

4.2 

 

Coachen van gezinnen bij 

ondersteuning van opvoeding 

Het buurtteam Leidsche Rijn jeugd en gezin is in maart 2014 gestart en heeft structureel contact 

met belangrijke samenwerkingspartijen, onder andere politie, huisartsen en Centrum voor Jeugd 

en Gezin. Daarnaast is het buurtteam wekelijks aanwezig op de openbare basisscholen. 

Ja 

4.3 

 

Inrichting van openbare 

ruimte/braakliggende terreinen 

Tijdelijke inrichting van braakliggende terreinen heeft geen hoge prioriteit meer, door de 

definitieve inrichting van terreinen. Er zijn drie, nog niet uitgevoerde, initiatieven op drie 

tijdelijke terreinen: Vinexmarkt (Kees van Dongensingel), speelplek (Carel Willinkstraat) en een 

ZZP-plek in voormalige Albert Heijn (Muziekplein). Op vele braakliggende terreinen is de bouw 

gestart of al afgerond in 2014, zoals Leidsche Rijn centrum, Winkelcentrum Terwijde, School 

Jazzsingel Terwijde Zuidoost, woningen in Grauwaart, woningen en school De Oase Het Zand, 

woningen in Hoge Weide en voorbereidingen voor de buurt Leeuwensteyn. 

Ja, veel braakliggende terreinen 

krijgen een definitieve inrichting, 

doordat de bouw in 2014 weer volop 

op gang is gekomen.  

   

Wijkambitie 3: Verbetering van bereikbaarheid, verkeer en parkeren  

5.1 

 

Verbeteren verkeersveiligheid in 

Leidsche Rijn door meer en betere 

bewonersmeldingen 

In overleg met het Klant Contactcentrum (KCC) van de gemeente is in 2014 extra aandacht besteed 

aan de wijze van registratie van meldingen, de instructies aan medewerkers van het KCC en het 

doorsturen van meldingen naar interne afdelingen.  

Ja 

5.2 

 

Verbeteren verkeersveiligheid in 

Leidsche Rijn door fysieke 

aanpassingen 

De aanpassingen aan busbaan en de fietskruising Rijnkennemerlaan – Musicallaan zijn uitgevoerd. 

Aanpassingen aan de busbaan Parkwijk hebben de fietsroute naar het Leidsche Rijn college en Via 

Nova college verbeterd. Een verdere verbetering van de fietsroute naar deze twee scholen is 

opgenomen in de 2
e

 tranche van het programma Utrecht werkt aan verkeersveiligheid. De uitvoering 

staat gepland voor 2015. De aanpak van de locaties de Utrechtseweg, Parkzichtlaan-Crouweldijk, 

Rijnkennemerlaan en Burgemeester Verderlaan zijn in voorbereiding: overleg met bewoners en 

regelen van financiën. Daarnaast is op een aantal locaties kleine aanpassingen gedaan op verzoek 

van bewoners die daarvoor een aanvraag deden uit het leefbaarheidsbudget. De fiets- en voetpaden 

langs de Rijnkennemerlaan zijn zo goed als klaar, met uitzondering van delen bij Veilingterrein.  

Ja, grotendeels. 

 

De aanleg van het voetpad langs 

Rijnkennemerlaanfietspad in park 

Grauwaart is uitgesteld naar begin 

2015. Dit om extra capaciteit in te 

kunnen zetten bij aanleg openbare 

ruimte winkelcentrum Terwijde. 

    

http://liefstleidscherijn.nl/inenuitleidscherijn/
http://www.lrjg.nl/media/images/Beweeggids_Leidsche_Rijn_en_Vleuten_-_De_Meern.pdf
http://www.buurtteamsutrecht.nl/buurtteam-leidsche-rijn
http://www.utrecht.nl/verkeer-en-vervoer/maatregelen-verkeersveiligheid/
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 Welke resultaten zijn bereikt in 2014? Verliep het project volgens 

planning? 

    

5.3 

 

Onderzoek naar verbetering routes 

voor voetgangers en fietsers naar 

de huidige voorzieningen in het 

centrumgebied 

Het onderzoek heeft geresulteerd in een plan afgestemd met wijkraad en de Fietsersbond. Er is geld 

gevonden voor uitvoering van het plan. Een deel van het plan, rondom het Berlijnplein, is al 

uitgevoerd.  

Ja. In 2014 zijn alle paden volgens 

planning aangelegd. Medio 2015 

opent de bioscoop aan het 

Berlijnplein. Er komen dan meerdere 

langzaam verkeerroutes, o.a. een 

route tussen het station Leidsche 

Rijn Utrecht en de ‘rode doos’. 

5.4 Minder te hard rijdende auto’s in 

Leidsche Rijn 

In 2014 is geld en tijd beschikbaar gekomen voor het maken van het stedelijke Actieplan 

Verkeersveiligheid met daarin aandacht voor de gedragscomponent in het verkeer. Voorlichting, 

educatie en handhaving moeten hier een plek in gaan krijgen.  

Nee. In de Voorjaarnota 2015 zal er 

geld gevraagd worden voor 

uitvoering het Actieplan 

Verkeersveiligheid.  

5.5 Aanpak parkeerproblemen Er is onderzoek en overleg gaande naar de mogelijkheden van een blauwe zone rondom het 

ziekenhuis. Het beleid moet aangepast worden. In 2015 wordt dit besluit van het college verwacht. 

We hebben in 2014 een aantal parkeeronderzoeken gedaan op verzoek van bewoners. Daaruit bleek 

dat bewoners zelf parkeerproblemen veroorzaken. Parkeerplaatsen op eigen terrein inclusief de 

collectieve binnenterreinen worden niet efficiënt genoeg gebruikt, waardoor extra parkeerdruk op de 

openbare ruimte ontstaat.  

ja 

5.6 Bewaakte fietsenstallingen bij 

station Utrecht Terwijde 

Dankzij een rijkssubsidie en cofinanciering door gemeente en NS is de kans groot dat Randstad 

Spoor (eigenaar van de grond bi het station) een bewaakte fietsenstalling gaat realiseren op Station 

Terwijde. 

ja 

    

Complexe projecten en trajecten   

6.1 

 

Complex project: Integrale 

verbetering Musicalkade en 

omgeving 

Het kruispunt en de omgeving zijn veiliger en groener gemaakt. Tijdens een schouw met o.a. de 

wijkraad eind 2014 zijn nog extra wensen voor de veiligheid van de kruising geopperd, die nader 

onderzocht worden. De wijkraad zette deze wensen om in een wijkraadadvies richting college. 

Ja, grotendeels.  

6.2 

 

Complex project: inrichting 

Muziekplein Terwijde 

Marktconsultatie samen met Fakton heeft geen concrete ontwikkelingsrichting opgeleverd. Zij zien 

alleen een renderende ontwikkeling ontstaan als de beleidsmatige kaders worden opgerekt 

(bijvoorbeeld woningbouw toestaan). Op advies van de wijkraad heeft het college besloten om de 

ontwikkeling van het Muziekplein in coproductie met de wijk te doen. De wijkraad wordt hier actief 

in betrokken. De eerste bijeenkomsten hiervoor zijn inmiddels geweest en er wordt actief 

onderzocht of het voormalige AH-gebouw mogelijkheden biedt voor hergebruik.  

Nee. Het oorspronkelijk plan om na 

de marktconsultatie te starten met 

een tender/uitgifte is verlaten. Het 

nieuwe plan, coproductie met de 

wijk, kost tijd.  

    

    

http://www.utrecht.nl/fileadmin/uploads/documenten/1.concern-bestuur-ontwikkeling/Wijken/Leidsche_Rijn/pdf_2014/WRAdviesRijnkennemerlaan.pdf
http://www.utrecht.nl/fileadmin/uploads/documenten/1.concern-bestuur-ontwikkeling/Wijken/Leidsche_Rijn/pdf_2014/reactieWRAdviesMuziekplein.pdf
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 Welke resultaten zijn bereikt in 2014? Verliep het project volgens 

planning? 

    

Buurtaanpak: Terras Terwijde   

7.1 Buurtaanpak: Terras Terwijde De actiepunten die uit de bewonersbijeenkomsten naar voren kwamen, betroffen hoofdzakelijk 

verkeersveiligheidskwesties. Daarnaast was de aanpak van jeugdoverlast een aandachtspunt. De 

actiepunten waren: 

• Met verkeersborden de wandelroute tussen het NS station Leidsche Rijn en het St. Antonius 

ziekenhuis zichtbaar maken. 

• Voor het veiliger maken van de oversteekplaats op de Jazzsingel bij het Sint Antonius ziekenhuis 

is aan de zuidzijde een stoep aangebracht. 

• Om de oversteek voor fietsers op de kruising Musicallaan - Louis Armstrongboulevard – 

Muziekplein veiliger te maken is de kruising aangepast.  

Ja. Vanwege de lage opkomst is 

besloten tot drie bijeenkomsten per 

jaar in plaats van vier. 
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Resultaten wijkactieprogramma 2014Overvecht 

In 2014 is door de gemeente, partners, bewoners en ondernemers gewerkt aan diverse projecten in de Utrechtse wijken. In onderstaande tabel staat een selectie van alle 

projecten die in 2014 werden uitgevoerd in Overvecht. Het is een selectie op basis van de belangrijke thema’s in Overvecht. We geven een korte weergave van de resultaten per 

project. Meer informatie over de projecten vindt u in het wijkactieprogramma 2014. 

  Welke resultaten zijn bereikt in 2014? 

Verliep het project volgens 

planning? 

    

    

Wijkambitie 1: Vergroten van de kansen voor de jeugd, ook op het gebied van werk  

3.1 

 

Extra schoolmaatschappelijk werk 

en jeugdmaatschappelijk werk 

De beoogde inzet van intensivering SMW Overvecht was 1829,27 uur. Alle uren zijn in 2014 

uitgevoerd. In 2014 zijn 84 leerlingen uit regulieren subsidie en WAP-middelen begeleid.  

Ja  

3.2 

 

Extra ‘outreachende’ hulpverlening 

voor jeugd en ouders 

De beoogde inzet van Outreachende hulpverlening jeugd/ouders Overvecht was 313,97 uur. 

Outreachende hulpverlening is hulpverlening bij de mensen thuis. Alle uren zijn gerealiseerd. De 

aanpak is integraal. De hulpvragers en de aard van de hulpvragen zijn over het algemeen erg divers. 

Ja 

3.3 

 

Aanpak multiprobleemgezinnen De beoogde inzet van Aanpak multiprobleemgezinnen (MPG)/Casemanagement MPG Overvecht 2014 

was 1.256 uur. Alle uren zijn gerealiseerd.’In 2014 zijn 21 gezinnen in Overvecht uit reguliere 

subsidie en WAP-middelen (extra budget voor krachtwijken) begeleid. De problematiek van de 

gezinnen bestond uit onder andere opvoedingsproblematiek, schulden, werkloosheid, psychiatrie en 

sociaal isolement. 

Ja 

3.4 Extra ‘Speel mee’ en speeltuinwerk Vanaf 1 januari 2014 is Speel Mee georganiseerd op vier plekken in de wijk ( te weten Apollo- 

Centaurus- Atlasdreef (ACA), Stroyenborch- Schooneggen- Scharlakendreef (SSS), Ivoordreef en Haifa-

Ankaradreef). Daarbij is er een sociaal makelaar volwassenen en een sociaal makelaar kinderen 

aanwezig op het plein om contact te leggen met kinderen en ouders (dialoog en presentie). Dit heeft 

tot het resultaat dat er op alle vier plekken ouders en kinderen zijn die zich betrokken voelen bij het 

veilige speelklimaat op straat. 

Ja 

3.5 

 

Brede schoolontwikkeling en -

vernieuwing 

Het project is pas eind 2014 gestart. Het geprogrammeerde bedrag van 2014 zou kunnen 

doorschuiven naar 2015. Hierover is nog geen besluit genomen.  

De beschikking is al gemaakt. 

Daardoor valt er dus 

 0,030 miljoen euro vrij in 2015, 

omdat men het budget 2014 in 

2015 benut. 

    

http://www.utrecht.nl/wijkactieprogramma's


Pagina  14  

  Welke resultaten zijn bereikt in 2014? 

Verliep het project volgens 

planning? 

    

3.6 Brede School: talentontwikkeling Resultaat: goed resultaat voor wat betreft deelname, toeleiding en ouderbetrokkenheid. De 

samenwerking met Harten voor Sport (HvS) is een punt van aandacht. 

De verhouding Project Vechtzoom 

tot de Carrousel wordt als 

onwenselijk geacht. De Carrousel 

is het lespakket van de Brede 

School. Daartegenover vergt de 

inzet van extra sport via De 

Carrousel veel overleg met 

betrokkenen. Acties: constructief 

overleg en goede samenwerking 

tussen De Carrousel en HvS wordt 

in het kader van brede school-

talent ontwikkeling gestimuleerd. 

3.7 Brede School: ouderbetrokkenheid Resultaat: we zijn tevreden over de tot nu toe behaalde resultaten. Het project loopt volgens planning. 

Er zijn geen acties nodig. Er is 

regelmatig een voortgangsgesprek. 

3.8 Doe Mee Centrum (DMC) Einstein Met de verhuizing van Doe mee Centrum Einstein naar Cultuurhuis Stefanus is aangetoond dat de 

activiteiten inhoudelijk zijn geborgd.  

Project loopt niet volgens 

financiële afspraken. Er wordt nog 

dekking gezocht voor ruim 0,018 

miljoen euro.  

3.9 Opvoedcursussen voor vaders Er zijn minimaal 69 vaders bereikt. Streefgetal was 46 vaders. Er zijn vier groepen Marokkaanse vaders 

en één groep Turkse vaders. Het project is zeer voorspoedig verlopen. Er melden zich veel vaders aan. 

Alle vaders hebben deelgenomen aan de groepscursus ‘Opvoeden in twee culturen’. Daarnaast hebben 

de voorlichters ook 1 op 1 contacten gehad met de vaders naar aanleiding van vragen of signalen. 

Ja 

3.10 Click F1, Ucee Station en Mix 

Station: kinderen maken media 

Diverse trajecten zijn opgezet waarbij media ingezet wordt om kinderen en jongeren een stem te 

geven in de wijk. En hun op een positieve manier te verbinden met andere wijkbewoners. Er is onder 

andere een traject met senioren en jongeren geweest over vooroordelen Dit in samenwerking met de 

Bibliotheek, Mira Media, Huis aan de Vecht en JoU.  

De nadruk van de uitvoering van 

de activiteiten lag in het najaar in 

verband met opstartproblemen aan 

het begin van het jaar. Door 

alterna-tieve activiteiten te 

organiseren zijn de resultaten 

behaald. Voortgang was bij 

gemeente ook niet duidelijk 

doordat Afdeling Cultuur het 

wijkbureau niet op de hoogte hield 

van ontwikkelingen. 

    



Pagina  15  

  Welke resultaten zijn bereikt in 2014? 

Verliep het project volgens 

planning? 

    

Wijkambitie 2: Investeren in werk, gezondheid, activering en ontmoeting  

4.1 Bevorderen ondernemerschap Om het ondernemerschap in Overvecht te bevorderen hebben vier ondernemers DOK030 opgericht. 

Dit is een servicepunt voor ondernemers en bewoners waar ze terecht kunnen voor advies, 

netwerken en ontmoeting. DOK030 is in oktober gestart en heeft in drie maanden zeven workshops 

en verschillende inloopspreekuren georganiseerd. Ondernemers en bewoners kunnen op de locatie 

aan de Pretoriadreef flexwerken. Er is een online community opgezet. Hier hebben zich inmiddels 

vierendertig personen voor aangemeld en de community is verder in ontwikkeling.  

In eerste instantie zou DOK030 

voor de zomer open gaan De 

voorbereiding kostte echter meer 

tijd waardoor DOK030 1 oktober is 

gestart.  

4.2 

 

Programmacoördinatie Doe Mee 

Centrum De Gagel 

2014 is een overgangsjaar voor het Doe Mee Centrum De Gagel (DMC). De eerste helft van 2014 

kende vooral een krimp aan activiteiten. De tweede helft is begonnen met nieuwe samenwerking, 

nieuwe opzet van het beheerteam en nieuwe faciliteiten. Opvallend is de gestage groei van de 

betrokkenheid van wijkbewoners bij het beheer en hun groeiende aandeel in de organisatie van 

activiteiten. Door samenwerking tussen Wijk&Co, de gemeente en de woningbouwcorporaties zijn de 

financiën tot en met 2015 geregeld. 

Ja 

4.3 Activiteitenwinkel / 

Wijkdienstenbedrijf 

Fietsenstalling Tiberdreef: de financiering hiervoor wordt ingezet voor het herinrichten en 

verbouwen nieuwe ruimte Paranadreef. Daarna wordt de locatie geschikt gemaakt voor 

fietsenstalling. 

Computerwijk: er zijn meer locaties gekomen waar bewoners les krijgen. Er is samenwerking met 

Taal doet Meer, Bibliotheek en Mira Media. 

Kansen bieden aan jongeren: jongeren worden geholpen met het vinden van een stageplek via 

stageprojecten. Voor ruim 100 leerlingen VMBO Trajectumcollege is een stageplaats gevonden. 

Ja 

4.4 Buurtgerichte 

Gezondheidsbevordering 

In samenwerking met de Werkgroep Gezonde Wijk en andere partners zijn weer veel gezonde 

activiteiten voor bewoners georganiseerd. Er zijn onder andere Fit en Gezond-bijeenkomsten, 

ouderinlopen en het ‘zet een stap-spel’ geweest. En er zijn ook nieuwe wegen gezocht om 

gezondheid onder de aandacht te houden. Dit via samenwerking met nieuwe partners in de wijk en 

actieve bewoners.  

Ja 

4.5 JOGG/Gezond Gewicht Vanuit JOGG Overvecht is in 2014 ingezet op het vasthouden van gezond eet- en drankbeleid in alle 

peuterlocaties en alle basisscholen. JOGG staat voor Jongeren Op Gezond Gewicht. Daarnaast is er 

een netwerk opgezet voor professionals. Dit is gericht op (aanstaande) ouders met kind tot vier jaar. 

Dit heeft geleid heeft tot concrete samenwerking zoals plannen voor het invoeren van voedings- en 

drinkbeleid in een aantal locaties van Ludens (kinderopvang). Er is gewerkt aan het implementeren 

van een toolbox ‘Tandverzorging’ bij locaties van Spelenderwijs en het invoeren van de toolbox 

‘Voeding en opvoeding bij peuters’ bij het Centrum voor Jeugd en Gezin (CJG). En er kwam 

samenwerking tot stand in het kader van deskundigheidsbevordering van medewerkers van de 

kraamzorg en begeleiders van Al Amal. 

Ja 
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4.6  Beweegmakelaar volwassenen en 

beweegactiviteiten 

Het project verloopt niet volgens planning. Harten voor Sport was in april 2014 nog niet in staat om 

activiteiten te laten starten. Deze zijn gestart in november 2014. Harten voor Sport wil met deze 

impuls een langdurig resultaat realiseren. Daarvoor is een versterking nodig van de 

ondersteuningsstructuur, die wij vertaalden naar de Buurtsportclub. Het ontwikkelen van deze 

ondersteuningsstructuur kost meer tijd in voorbereiding en testen, dan het realiseren van op zich 

zelf staande activiteiten. 

Nee. Het project wordt bijgestuurd 

met het verzoek om de 

uitvoeringsperiode van dit project 

te verlengen tot en met december 

2015. Ook is het verzoek twee 

projecten Integraal 

Sportprogramma Overvecht en 

Maatschappelijke Participatie voor 

Sport samen te voegen tot één 

project. Dit project Buurtsportclub 

Overvecht moet zich in 2015 

specifiek richten op het versterken 

van de ondersteunings-structuur 

voor buurtbewoners en 

sportaanbieders uit de wijk. Dit om 

met laagdrempelige 

sportactiviteiten kansen voor 

kinderen te vergroten. 

4.7 Jeugdsportprogramma en 

verenigingsondersteuning 

Harten voor Sport heeft in 2014 gewerkt aan methodiek ontwikkeling voor de Buurtsportclub. Vanaf 

november 2014 is er een Buurtsportclub gerealiseerd in Overvecht Noord en een Buurtsportclub in 

Overvecht Zuid. Hierin zijn onder andere de sportverenigingen Synergo en Phoenix betrokken. Deze 

ontwikkeling wordt gefinancierd vanuit het WAP Overvecht (krachtwijkengeld) project 

Maatschappelijke Sportparticipatie. Harten voor Sport vraagt het Wijk Actie Plan programmateam om 

verlenging van het project Integraal Sportprogramma Overvecht tot en met december 2015 en om 

samenvoeging met het project Maatschappelijke Sportparticipatie. 

Een negatieve afwijking is de 

verlenging van de termijn waarop 

resultaat wordt gerealiseerd. 

Een positieve afwijking is de 

structurele methodiek en onder-

steuning die Harten voor Sport met 

partners realiseert voor meer 

kansen voor kinderen met sport- 

en beweegparticipatie. Verlenging 

en samenvoeging stelt Harten voor 

Sport in staat om in 2015 verder te 

werken aan de totstandkoming van 

de buurtsportclubs in Overvecht in 

samenwerking met buurtbewoners 

en partners uit onderwijs, welzijn, 

zorg en veiligheid. 
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4.8 Activering door middel van taal en 

digivaardigheid 

Aantal vrijwilligers: Achttien Daarvan zijn er een aantal nieuwe vrijwilligers in 2014: zes. Er waren 

ongeveer 60 groepen verdeeld over drie blokken. We hebben ongeveer twintig groepen per blok van 

tien weken georganiseerd. Het aantal lesuren was 900 uur (tien weken * 90 minuten * drie blokken * 

twintig groepen). Verdere gegevens:  

• aantal aanmeldingen: 200 

• aantal intakes: 178 

• aantal plaatsingen: 157 

• aantal mensen doorgestroomd (ook vanuit bestaande groepen): 58 

Ja 

    
Wijkambitie 3: Verbeteren van de leefbaarheid en veiligheid  

5.1 Groepsaanpak van overlast-gevende 

jeugdgroepen 

In 2014 zijn er een aantal zaken tot stand gekomen. Er is een werk- en methodiekbeschrijving 

aanwezig. Nazorg Na Detentie (NND) is geïmplementeerd binnen het hulpverleningsproces/ 

werkwijze van JES 030. Eens in de drie weken is er een casuïstiekbespreking voor cliënten waar 

hulpverlening in verband met delict gedrag aan de orde is. Naast de jongeren die daadwerkelijk uit 

detentie komen, is ook gekeken naar jongeren die bij Back UP in beeld komen en waar delict gedrag 

duidelijk aan de orde is. Tussendoor vinden er buiten de casuïstiekbesprekingen ook overleg-

momenten plaats. Dit initiatief word door de gedragsdeskundige c.q. Trajectmanager genomen. 

Er zijn geen belangrijke 

inhoudelijke afwijkingen. Er is 

meer gerealiseerd dan vooraf was 

bepaald Hierbij is tevens sprake 

van een deels reguliere inzet van 

subsidie. 

5.2 Zwaar jongerenwerk WAP Overvecht de Boog. Het resultaat: 75 jongeren en hun ouders zijn bereikt met een groot aantal 

activiteiten. 

Er zijn geen afwijkingen en geen 

acties. Er zijn nog geen reguliere 

middelen voor dit project geregeld. 

5.3 Sociale Wijkontwikkeling / 

Buurtaanpak 

Bestaande en nieuwe bewonersgroepen hebben verdere stappen gezet richting verzelfstandiging. Dit 

kon door ondersteuning door Wijk & Co. De sociaal makelaars volwassen zijn samen met de sociaal 

makelaars kinderen aanwezig tijdens ‘Speel mee’. Het primaire doel was het ophalen van de vragen 

en het aanspreken van ouders, ouderen en andere volwassenen op hun mogelijkheden en 

verantwoordelijkheden. In de eerste helft 2014 zijn meer dan 30 groepen/initiatieven ondersteund 

als bewonerscommissies, groen initiatieven, peuter-moedergroepen, ontmoetings-activiteiten en 

markten. De ondersteuning bestond uit meedenken, wijzen op financieringsmogelijkheden, ruimte 

regelen, vergroten netwerk, promotie en vrijwilligers werven. 

Ja 

5.4 

 

Verbeteren van de woonomgeving en 

openbare ruimte 

Alle fietsenklemmen zijn geplaatst. Alleen langs de Gambiadreef konden er op de locaties één 

minder in de rij geplaatst worden: in totaal dus vier minder. De bestrating aan de voorzijde van de 

flats is gereed (met uitzondering van de Zebradreef). De beplantingsvakken moeten nog opgevuld 

worden met grond en zijn ook nog niet ingeplant (hoek Kwangodreef/Gambiadreef). De paden zijn 

gereed. In uitvoering is de achterzijde bij de Okapidreef. Qua bestrating is deze voor 50% klaar. 

Qua financiën: door de aanwezigheid van brandkranen moest voor de fietsklemmen drie rijen tegels 

extra gelegd worden. Dit is meerwerk. 

Nee, qua tijd loopt het project iets 

uit, onder andere doordat twee 

projecten opvolgend op elkaar 

moeten aansluiten.  
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Complexe projecten en trajecten   

6.1 Voormalig Ziekenhuis St. Antonius Het Bestemmingsplan is vastgesteld. In 2015 volgt aanvraag voor de woonomgevingsvergunning 

voor de 1
e

 fase van de woningbouw van het deel waar de zusterflat staat. 2
e

 fase volgt over circa 

twee jaar. 

Ja 

6.2 Aanpak Vechtoevers Stadswerken heeft het grootste deel van de beschoeiing vervangen en (onverwacht) ook de oever 

gesaneerd na constatering van bodemvervuiling. Door aantreffen van de bodemvervuiling is de 

doorlooptijd van dit project sterk vergroot: afronding in 2015. Ook is de voorbereiding van de 

herinrichting van de Vechtdijk tot een fietsstraat in volle gang. 

Nee 

6.3 Wijkgroenplan Overvecht Geen informatie.  

6.4 Aanpak van de instroom van sociaal 

kwetsbare bewoners 

Overvecht heeft veel bewoners met een zorgcontract. Op korte termijn is dit niet op te lossen door 

het beperken van de instroom. Maar het ligt voor nu vooral in de samenwerking tussen de 

corporaties, de hulpverleners en woonoverlast. Tijdens het netwerkoverleg woonoverlast in 

Overvecht is hieraan extra aandacht gegeven. Het project woonoverlast blijft in zijn huidige vorm 

nog gewoon bestaan bij U-Centraal en dus blijft deze aanpak gegarandeerd. Door de aanwezigheid 

van de juiste partners bij het netwerk woonoverlast (politie, gemeente, corporaties, hulpverlening, 

volksgezondheid en U-Centraal) zijn de lijnen kort en de afspraken duidelijk. Iedereen zet zich in op 

vroeg signalering en het voorkomen van escalatie. 

Ja 

6.5 Wijkring/ 30 kilometer gebied Het project is afgerond. Er volgen nog enkele reparaties, waarna Stadswerken het beheer gaat 

overnemen.  

Ja 

6.6 Programmacommunicatie en 

gebiedscommunicatie 

Er is meer dan vooraf gepland, gewerkt aan concrete zichtbaarheid van Echt Overvecht in Overvecht. 

Overvecht wil bewoners/ondernemers van Overvecht meer inzetten als ambassadeurs van de wijk. 

Uit een eerdere meting blijkt dat zij het meest positief oordelen over hun wijk en dat imago graag 

uitdragen. De volgende resultaten zijn behaald: 

• Partnerbijeenkomst, partnernieuwsbrieven,  

• uitbreiding van het partnerbestand, start met  

• grondige update www.echtovervecht.nl, meer ‘likes’ geworven voor Facebook, diverse korte 

‘filmambassadeurs’ Overvecht in samenwerking met U in de Wijk. 

Ja 

6.7 Bewonersinitiatieven Betreft Rijksbudget, staat los van Krachtwijkenbudget;   

    

http://www.echtovervecht.nl/
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6.8 Werkbudgetten sociale 

wijkversterking 

• Overvecht over tien jaar workshops; In het voorjaar is één workshop georganiseerd, hierop is nog 

geen vervolg geweest. Nu beraden ons erop in welke vorm bewoners erbij betrokken kunnen 

worden.  

• Haalbaarheid Resto van Harte: onderzoek naar haalbaarheid afgerond. Het bestuursadvies is 

akkoord. Voor partners SWK, Zimihc is het nu de tijd om eigen budget bijeen te krijgen. 

• Huur buurtflat Apollodreef jan-juli: om voortgang buurtflat te garanderen is de huur gefinancierd 

zodat buurtbewoners de buurtflat nog kunnen gebruiken.  

• Herdruk boekje Parels van Overvecht: er is een herdruk geweest in verband met een tekort aan 

boekjes en nieuwe gezondere recepten. 

• Promo filmpjes U in de wijk; in verband met gebiedspromotie zijn er extra filmpjes gemaakt. 

Ja 

6.9 Ruimte voor nieuwe initiatieven Theater Dichtbij: Het programma Theater Dichtbij heeft in deze periode een zestal keer 

plaatsgevonden. Iedere laatste zondagmiddag van de maand in cultuurhuis Stefanus. 

Zimihc theater Stefanus: Alle geplande activiteiten zijn uitgevoerd volgens plan en zijn per 1 juli 

2014 afgerond. Het programma na de zomer zal op een andere manier worden ingevuld, 

gefinancierd en uitgevoerd. 

 

Wat te doen in Overvecht: 

Het project bestaat uit twee delen: een online gedeelte en een schriftelijk gedeelte:  

• Online: tot en met juni is iedere twee weken binnengekomen kopij en zelf opgezochte gegevens, 

gepubliceerd op een website. 

• Schriftelijk: Er is vier keer een dubbele pagina met agendapunten gemaakt. Deze is gepubliceerd 

in Dreefnieuws. 

WijkConnect: twintig getrainde professionals en bewoners, 33 aangemelde non-profitorganisaties en 

bewonersinitiatieven, 300+ bezoekers per maand, één bedrijfsaanmelding. 

Ja 

   

Gebieds- en Buurtaanpak(ken): Spoorzone en de Gagel  

7.1 Spoorzone   

7.1.1 Camera Obscuradreef Camera Obscuradreef: Mitros heeft medio 2014 stedenbouwkundig bureau LEV uit Amsterdam 

ingeschakeld om de nieuwe aanpak voor renovatie en sloop/nieuwbouw handen en voeten te geven. 

Het stedenbouwkundig programma van eisen blijft uitgangspunt. Voor de te renoveren woningen wil 

Mitros een plan ontwikkelen met daarin veel aandacht voor energieverbruik (nul op de meter). In een 

voorbeeldwoning werkt Mitros dit verder uit, waarna het gebruik gemonitord wordt, alvorens dit ook 

in andere woningen toegepast gaat wordt. Een procedure ten bate van een 

bestemmingsplanwijziging moet Mitros nog doorlopen. De planning is uitvoering 2016-2017.  
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7.1.2 Maria van Hongarijedreef Maria van Hongarije: Fase 1 en 2 zijn afgerond in 2014. De laatste fase, de bouw van 

35 eengezinswoningen is gestart. In 2015 kan het hele project afgerond worden.  

 

7.1.3 

 

Multifunctionele Accommodatie 

(MFA) Teun de Jagerdreef 

Het bestemmingsplan is 11/9/2014 onherroepelijk geworden. Oplevering van het gebouw staat voor 

2
e

 helft van 2016 gepland  

 

7.1.4 Stationsgebied Station Overvecht Op 25 november 2014 hebben b en w ingestemd met het Integraal Programma van 

eisen/Functioneel Ontwerp. Hierna kan uitwerking in voorlopig ontwerp en definitief ontwerp plaats 

vinden en vervolgens zal het project worden aanbesteed. Start uitvoering is in 2015 gepland.  

 

    

7.2 De Gagel   

7.2.1 Ibisdreef Het Bestemmingsplan is op 11/9/14 onherroepelijk geworden. Oplevering van het gebouw staat 

voor 2
e

 helft 2016 gepland.  

7.2.2 Multifunctionele Accommodatie 

(MFA) Gagel Noord 

De scholen hebben de selectiecriteria voor de aanbesteding van het ontwerp in 2014 afgerond. 

Samen met de schoolbesturen is de concept Nota van Uitgangspunten in december 2014 in de wijk 

besproken.  

Plan kent een lange 

voorgeschiedenis met betrekking 

tot het zoeken van een geschikte 

locatie. Nu deze keuze gemaakt is 

loopt het volgens planning.  

7.2.3 Flats Thema-dreven Themadreven: de renovatie van de Ankaradreef door Portaal is in 2014 gestart. Hierna zal in 2015 

de St. Maartendreef van Portaal volgen. De renovatie van de flats van Mitros is vanaf 2019 gepland.  

De gemeente zal de openbare ruimte rondom de flats en tussen de flats en park de Gagel 

aanpakken. Hiervoor is een Voorlopige Ontwerp gemaakt en met omwonenden besproken. Het 

college van B en W hebben op 11 november 2014 ingestemd met het voorlopig ontwerp. Hierna kan 

uitwerking in definitief ontwerp, bestek en aanbesteding plaats vinden. De aanleg van het 

kunstgrasveld heeft in december 2014 plaats gehad. De rest van het project wordt in 2015 

uitgevoerd.   
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Wijkambitie 1: Verkeer en parkeren  

3.1 

 

Knip/knijp Monicabrug Het college heeft besloten om niet te ‘knippen’ maar te ‘knijpen’ (doseren) bij de Monicabrug. In 

2014 zijn nog geen concrete resultaten bereikt. 

nee 

3.2 Herinrichting Kapteynlaan en 

omgeving 

Voorbereidingen zijn getroffen voor de uitvoering in 2015/2016. Er is een nadere analyse gedaan 

(via Functional Ambiance), afspraken gemaakt over de financiering en er is een projectleider 

aangesteld.  

ja 

3.3 

 

Aanpak verkeersonveilige locaties Verkeersmaatregelen zijn uitgevoerd in onder andere.: Fuchslaan/Treublaan en omgeving, 

Albrecht Thaerlaan, Jacob van der Borchstraat, kruispunten Draaiweg/Lauwerecht en Adelaarstraat/ 

Bemuurde Weerd. In overleg met bewoners worden plannen ontwikkeld voor o.a. de Griftstraat, 

Alexander Numankade, Willem van Noortstraat, Koekoekstraat. Voorbereidingen voor het treffen 

van fysieke UVL maatregelen zijn in gang gezet voor basisscholen: de Fakkel, Dr Bosschool en De 

Wissel. Uitvoering vindt plaats in 2015. 

Ja 

3.4 

 

Weesfietsenactie In totaal zijn tijdens de twee acties 1.711 weesfietsen verwijderd en naar het depot gebracht. 

Daarvan zijn uiteindelijk vijftien fietsen opgehaald door de eigenaars. 

Ja 

3.5 

 

Plaatsing fietsenrekken op verzoek 

van bewoners 

In 2014 zijn in totaal twaalf fietsenrekken voor 54 fietsen geplaatst. Ja 

3.6 Fietsparkeerschouw In het kader van de Fietsparkeerschouw zijn 28 nieuwe fietsklemmen geplaatst in de wijk. Ja 

3.7 Opheffen autoparkeerplaatsen In totaal zijn zeven parkeerplaatsen opgeheven: vijf in Tuindorp-Oost, 1 in Vogelenbuurt en één in 

Wittevrouwen. 

Ja 

  

Wijkambitie 2: Wonen, welzijn en zorg  

4.1 Netwerk onderhouden en verstevigen In 2014 is de Vereniging WEDERZIJDS, buurt/zorgcoöperatie van de wijk Noordoost, opgericht door 

bewoners. Met als doel, om elkaar zorg en diensten te verlenen zonder dat daar betaling tegenover 

staat.  In opdracht van Wijkbureau Oost en Noordoost hebben studenten Culturele en 

Maatschappelijke Vorming onderzoek gedaan naar de participatie van studenten en senioren in de 

wijken Oost en Noordoost. Belangrijke vraag daarbij was, of deze groepen wederkerig iets voor 

elkaar kunnen betekenen. Het onderzoek heeft inzicht gegeven in de wensen en behoeften van de 

wijkbewoners. 

Ja 

    

http://www.utrecht.nl/wijkactieprogramma's
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4.2 

 

Vrijwilligers in spotlight zetten als 

vorm van waardering 

Het thema van het Trefpunt Oost-Noordoost was dit jaar: vrijwilligerswerk. Verschillende 

vrijwilligers hebben zich daar gepresenteerd en zijn met elkaar in contact gekomen. In 2014 zijn 

veertien vrijwilligers geïnterviewd voor het item ‘Actief in Noordoost’ in de digitale nieuwsbrief. 

Twee initiatiefnemers uit Noordoost zijn genomineerd voor de WijMakenUtrecht-trofee. Ze hebben 

geen prijs gewonnen; wel zijn ze regelmatig in de publiciteit gekomen. De kadernota Vrijwillige 

Inzet 2015-2019 is door het college en de raad vastgesteld. Deze nota is ontwikkeld samen met 

betrokken organisaties en individuele vrijwilligers. Naast het Utrechtse Vrijwilligersonderzoek van 

University College, zijn er twee expertmeetings en een conferentie over vrijwillige inzet gehouden.  

Ja 

4.3 

 

Financiële ondersteuning vrijwilligers Ongeveer 1/5 deel van het Leefbaarheidsbudget is besteed aan de financiële ondersteuning van 

actieve bewonersgroepen ten behoeve van: zelfbeheer, organisatie activiteiten, communicatie e.d. 

ja 

4.4 

 

Netwerk Wonen, welzijn en zorg 

onderhouden en verstevigen 

In 2014 is het netwerk tweemaal bijeen geweest. Bijeenkomsten zijn druk bezocht en nieuwe 

netwerken zijn ontstaan. Vooral de komst van buurtteams in 2015 leeft in de wijk. 

Ja 

4.5 

 

Ouderenhuisvesting In 2014 is het werkprogramma ‘Wonen en zorg verbonden 2014-2019’ verschenen. Doel van dit 

programma is om vraag en aanbod van de woningvoorraad en woonomgeving meer in evenwicht 

te brengen, in de context van de veranderde omstandigheden binnen het sociale domein. 

Voorbeelden van resultaten in 2014 zijn dat corporaties hun aanbod in Woningnet beter gaan 

categoriseren, zodat het voor de klant helder wordt of het om een levensloopgeschikte woning 

gaat. De gemeente heeft een kaart gemaakt met alle voorzieningen voor wonen en welzijn in de 

wijken. In november is door Aorta een stedelijke bijeenkomst georganiseerd over wonen en ouder 

worden in Utrecht. Bewoners, ontwerpers, vastgoed-, zorg- en welzijnsprofessionals en gemeente 

gingen met elkaar in gesprek over dit onderwerp.  

Ja 

    

Wijkambitie 3: Openbare ruimte en duurzaamheid  

5.1 

 

Uitbreiding netwerk zelfbeheerders In 2014 heeft Stadswerken twaalf (nieuwe) plantvakken en geveltuinen aangelegd, die in 

zelfbeheer door bewoners worden onderhouden. 

ja 

5.2 

 

Afronding wijkgroenplan Noordoost Het wijkgroenplan Noordoost is zo goed als afgerond. Twee plannen lopen nog door tot 2015.  Nee, afronding stond gepland in 

2014. In verband met riolerings-

werkzaamheden Kardinaal de 

Jongweg moest uitvoering hier 

uitgesteld worden. 

5.3 

 

Herontwikkeling Groene Kop Planontwikkeling in samenhang met de herontwikkeling van zorgcentrum Tuindorp-Oost (Careyn). 

In april en juni hebben participatieavonden plaatsgevonden. Het project heeft lange tijd 

stilgelegen. Is in december weer opgepakt. 

Nee. Vertraging is het gevolg van 

interne verschuiving (projectleiding 

Groene Kop) en relatie met 

planontwikkeling van Careyn. 
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5.4 Visie Vechtoevers • Het project Veenhof draait naar tevredenheid. Bewoners onderhouden het groen in zelfbeheer.  

• Het project Draaiweg heeft vertraging opgelopen t.g.v. noodzakelijke aanpassingen aan het 

ontwerp en overschrijding van het beschikbare budget. Financiën zijn inmiddels rond, het 

ontwerp wordt uitgewerkt tot bestek, uitvoering staat gepland in najaar 2015. 

nee 

5.5 Verbreding Zwarte Water Geen resultaten. In 2015 vindt nader onderzoek plaats of verbreding wenselijk en financieel 

haalbaar is. 

nee 

5.6 Rol Op Maat Wittevrouwen In het voorjaar bijeenkomst voor Wittevrouwen georganiseerd. Dit heeft niet tot verwachte 

resultaten geleid en is daarmee beëindigd. 

Ja 

5.7 Buurtmoestuin op het voormalige 

Veemarktterrein 

De gemeente heeft vanaf het voorjaar 2014 twee kavels met een totale oppervlakte van 1,6 ha 

beschikbaar gesteld aan de Vereniging Moestuinieren Veemarkt (VMV), voor een periode van twee 

jaar. In september vond de officiële opening plaats door wijkwethouder Everhardt. De tuintjes 

waren vanaf het begin gevuld; er is inmiddels een wachtlijst. 

Ja 

5.8 Bijeenkomsten voor bewoners en 

lokale ondernemers 

• NMC heeft in mei een ‘duurzame markt’ georganiseerd voor bewoners en ondernemers uit de 

wijk.  

• In Voordorp hebben bewoners het initiatief genomen om bewoners en experts op het gebied 

van groene energie bij elkaar te brengen. 

• Geplande bijeenkomst van gemeente (Economische Zaken) en winkeliers/ondernemers 

Noordoost is niet doorgegaan. Een directe aanleiding hiervoor ontbrak; er is gekozen de 

capaciteit in te zetten voor het realiseren van gratis Wi-Fi in de openbare ruimte van de 

Biltstraat. 

• ‘Lauwerechtse Energie’. In 2014 is een eerste bijeenkomst geweest met zes vastgoedeigenaren, 

om samen kansen voor duurzame energie te verkennen. Op dit moment worden de 

eigenaren/ontwikkelaars benaderd om duurzame energie te stimuleren en nader advies aan te 

bieden. In het voorjaar 2015 volgt een tweede bijeenkomst. 

Ja 

    

Complexe projecten en trajecten  

6.1 

 

Kwaliteitsverbetering winkelcentrum 

de Gaard 

Op 27 januari 2015 heeft het College van B&W ingestemd met het plan voor de herontwikkeling en 

uitbreiding van het winkelcentrum De Gaard. Het stedenbouwkundig programma van eisen (SPvE) 

en het inrichtingsplan worden vervolgens, inclusief de aanpassingen, aan de gemeenteraad 

voorgelegd. Bij de in juni-juli 2014 gehouden consultatie zijn 55 reacties ingediend, waarvan een 

aantal door meerdere mensen is ondertekend en ingediend. De reacties zijn verwerkt in het 

tweekolommenstuk dat onderdeel uitmaakt van de besluitvorming. 

Nee; gelet op de vele reacties op het 

SPvE is het project vertraagd. 
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6.2 

 

Veemarktterrein Eind juni is de Sartreweg gereed gekomen. In juli is de eerste woning op bouwveld E opgeleverd. In 

juli is ook gestart met de bouw van de eerste 26 woningen van de Smaaktuin bouwveld J. De 

andere bouwvelden zijn in ontwikkeling. Bouwveld C is voorlopig ingericht als tijdelijke 

buurtmoestuin. 

Ja 

6.3 

 

Gerrit Rietveldcollege I.v.m. gebreken aan het nieuwe schoolgebouw is oplevering vertraagd. Het gebouw is in januari 

2015 in gebruik genomen door de school. Mitros heeft zich als ontwikkelaar voor woningbouw 

teruggetrokken. Eind 2014 is VORM als nieuwe ontwikkelaar voor de herontwikkeling geselecteerd. 

Nee; oplevering vertraagd door 

gebreken aan het gebouw. 

6.4 Herontwikkeling zorgcentrum 

Tuindorp-Oost/Kop van Tuindorp-

Oost 

In april en juni hebben participatieavonden plaatsgevonden over de plannen van Careyn en de 

gemeente in dit gebied (incl. de Groene Kop). Aan de hand daarvan zijn schetsontwerpen gemaakt. 

Het definitieve ontwerp wordt begin 2015 aan bewoners gepresenteerd. 

Nee; schetsmodel/inpassingsstudie 

bleek financieel nog niet haalbaar. 

Daarnaast lag er een ontwerpopgave 

om te komen tot kwaliteits-

verbetering van de parkeeroplossing 

in het gebied. 

    

Buurtaanpak Staatsliedenbuurt  

7.1 Netwerkbijeenkomst Er is een netwerkbijeenkomst geweest met partners, die samenwerken in de Staatsliedenbuurt: 

gemeente, corporaties, politie, Wijk & Co, Brede School coördinator. 

ja 

7.2 Buurtnetwerken onderhouden en 

verstevigen 

In buurthuis de Leeuw vinden de nodige activiteiten plaats, onder andere in het kader van het 60-

jarige bestaan van de Staatsliedenbuurt. Betrokkenheid bewoners en professionals is groot. 

ja 

7.3 Onderhouden en versterken van 

netwerken rond kwetsbaren en 

ouderen 

Er worden verschillende bijeenkomsten gehouden voor professionals die werken met 55 plussers. 

Informatie wordt gedeeld, verbindingen gelegd. 

ja 

7.4 Verhogen van tolerantie van 

bewoners van de nieuwbouw- en de 

oudbouwwoningen 

Vanuit buurthuis De Leeuw zijn verschillende activiteiten georganiseerd om oude en nieuwe 

bewoners met elkaar te verbinden.  

ja 

7.5 Vreedzame school In verband met de verhuizing van de Dr. Bosschool zijn de plannen voor de Vreedzame school 

doorgeschoven naar 2015. De Fakkel heeft eigen programma; neemt niet deel aan Vreedzame 

school-methodiek. 

nee 
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7.6 Masterplan Talmalaan In het Masterplan Talmalaan staat omschreven wat de sloop-en bouwplannen zijn voor de 

Staatsliedenbuurt. 

Herstructurering fase 1 

Mitros complexen Lauwerecht 2 en 4 

De herstructurering fase 1 is door de economische situatie uitgesteld. Mitros heeft wel onderhoud 

gepleegd aan de complexen.  

Herstructurering fase 2  

Mitros complexen Lauwerecht 7a en 7b 

Voor dit deelgebied is in 2014 een bestemmingsplan vastgesteld. Voor Lauwerecht 7a (blok aan 

Verenigingstraat) is een CPO-groep (collectief particulier pdrachtgeverschap) aan de slag met het 

ontwerpen van hun eigen woning. De aanvraag voor de omgevingsvergunning wordt vóór de 

zomer gedaan, dan sloopt Mitros deze woningen en eind 2015/begin 2016 start de bouw van tien 

eengezinswoningen. Dit voorjaar brengt Mitros de kavels voor 7b (blok 

Verenigingstraat/Schermerhornstraat/Goeman Borgesiuslaan) op de markt voor een volgende CPO 

groep. 

Schermerhornstraat 44/Oudlaan 

Plané projectontwikkeling gaat hier een appartementencomplex met achttien koopappartementen 

voor starters en 24 studio’s voor begeleid wonen van zorginstelling Amerpoort realiseren. Hiervoor 

wordt dit voorjaar de vergunningsprocedure opgestart. 

Pocketparc 

Doordat de omgeving van de te bouwen woningen ook wordt heringericht ontstaat een 

aaneengesloten groengebied, het zogenaamde PocketParc. Eind dit jaar wordt over de inrichting 

van dit Parc met de huidige en toekomstige omwonenden gesproken. 

nee 

7.7 Belastingkantoor Het Rijk heeft de locatie gegund aan een marktpartij. Plannen zijn getoetst aan vastgestelde SPvE 

en voldoen nog niet op alle onderdelen.  

nee 

7.8 Aanpak woninginbraak Politie, Toezicht & Handhaving en Veiligheid hebben in de hotspotgebieden extra surveillance en 

communicatie naar bewoners verzorgd. Er zijn twee (digitale) Veiligheids-nieuwsbrieven 

uitgebracht. Vanaf oktober is het stedelijke Flexteam van Toezicht & Handhaving, drie keer voor 

twee weken lang, in Noordoost ingezet (twee keer Tuindorp, één keer Vogelenbuurt). Veiligheid 

heeft i.s.m. de politie een Veiligheidskalender 2015 ontwikkeld. Er zijn vijf trainingen verzorgd in 

de wijk, waarbij bewoners tips kregen om babbeltrucs tegen te gaan. 

ja 

7.9 Aanpak jeugdgroepen Er is één groep in kaart gebracht. Daarvoor is een plan van aanpak gemaakt, gericht op groep, 

domein en individuen. Laatste maanden van 2015 was de groep niet meer zo prominent in beeld 

bij de gemeente en politie. Daarnaast is actief ingezet door politie, JoU en gemeente op de 

incidentele meldingen. Er is in dat kader ook een bewonersbijeenkomst georganiseerd. 

ja 
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Resultaten wijkactieprogramma 2014 Oost 

In 2014 is door de gemeente, partners, bewoners en ondernemers gewerkt aan diverse projecten in de Utrechtse wijken. In onderstaande tabel staat een selectie van alle 

projecten die in 2014 werden uitgevoerd in Oost. Het is een selectie op basis van de belangrijke thema’s in Oost. We geven een korte weergave van de resultaten per project. 

Meer informatie over de projecten vindt u in het wijkactieprogramma 2014. 

 

  Welke resultaten zijn bereikt in 2014? Verliep het project volgens 

planning? 

    

Wijkambitie 1: Mobiliteit verbeteren en waar mogelijk de negatieve aspecten beheersen  

3.1 

 

Capaciteit behouden om door 

bewoners gemelde verkeersonveilige 

situaties op wijkniveau op te lossen. 

De aanpak van deze situatie zo nodig 

financieren uit mobiliteitsbudgetten. 

De verkeersconsulenten waren ook in 2014 werkzaam in de wijken. De wijkverkeersoverleggen 

blijven bestaan. De aanpak van onveilige verkeerssituaties krijgt een vervolg in 2015. Hiervoor 

kunnen vanuit de wijk knelpunten aangegeven worden. 

Ja, wel willen wij in 2015 de 

knelpunten op verkeersgebied 

duidelijker in kaart brengen. Op 

wijkniveau gebeurt dat via het 

wijkverkeersoverleg. 

3.2 

 

Verbeteren van alternatieve 

fietsroutes naar de Uithof, naast de 

routes via het Wilhelminapark (1). De 

singels fietsvriendelijker maken (2). 

En de sportvelden Maarschalkerweerd 

veilig bereikbaar maken voor fietsers 

(3). Aanleg ‘blauwe’ fietsroute over 

Rubenslaan naar de Uithof. 

 

De ingebruikname van Station Vaartse Rijn is uitgesteld waardoor er geen alternatieve fietsstromen 

zijn ontstaan. 

 

De blauwe fietsroute via de Venuslaan/Rubenslaan is in 2014 uitgevoerd. 

 

Er is een start gemaakt met een participatietraject rond de fietsroute over de singels en de route 

via het Malieblad/ Maliebaan. 

Nee 

 

 

Nee, is nog niet gerealiseerd. 

 

Ja 

3.3 

 

Verbeteren van de luchtkwaliteit in 

het algemeen en inzetten op sterke 

vermindering van de negatieve 

effecten van het autoverkeer op de 

Waterlinieweg. Aansluiten op het 

Utrecht Aantrekkelijk en Bereikbaar 

(UAB)-beleid. 

In 2014 is de stedelijke visie ‘Utrecht Aantrekkelijk en Bereikbaar’ vertaald naar concrete 

maatregelen voor alle wijken waaronder Oost. Doel van de visie is het verminderen van doorgaand 

autoverkeer in de stad waarbij voor Oost vooral op de langere termijn naar de Waterlinieweg 

gekeken wordt. 

Ja, er is een begin gemaakt om de 

visie te vertalen. Op termijn bieden 

de ontwikkelingen rondom de A27 

en de (herinrichting) van de 

Waterlinieweg perspectieven.  

    

http://www.utrecht.nl/wijkactieprogramma's
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3.4 

 

Voldoende fietsparkeermogelijkheden 

en regelmatige wees- en 

fietswrakkenacties waar nodig 

Naar aanleiding van een schouw in 2013 zijn eind 2013 en begin 2014 extra fietsparkeerplaatsen 

gerealiseerd. Aanvragen vanuit het leefbaarheidsbudget voor extra fietsenrekken worden bij 

voldoende draagvlak toegekend. Met het vaststellen van de nieuwe parkeernota is het makkelijker 

geworden een betaalparkeerplaats op te heffen in ruil voor bijvoorbeeld fietsparkeren. Dit tot een 

maximum van 2% van het aantal betaal-parkeerplaatsen. Met het vaststellen van de nieuwe 

parkeernota is het nu ook in de wijken buiten de Binnenstad mogelijk ‘weesfietsen’ te verwijderen.  

 

Met ingang van 2014 gebeurt dit twee keer per jaar. 

Ja. Desondanks blijft dit punt een 

knelpunt in de wijk. In veel buurten 

ondervindt men overlast van grote 

hoeveelheden fietsen (bijvoorbeeld 

Oudwijkerdwarsstraat).  

 

 

Ja. Wel wordt opgemerkt dat de wijk-

raad graag vaker dan twee maal  een 

dergelijke actie uitgevoerd wil zien. 

Dat is tot op heden niet gebeurd. 

    

Wijkambitie 2: De gewaardeerde karaktertrekken van de wijk behouden en waar mogelijk versterken  

4.1 Drukbezochte gebieden, zoals 

winkelstraten en parken, schoon en 

heel houden. 

Stadswerken zorgt voor flexibele inzet op drukke momenten in het Wilhelminapark. Juist op die 

momenten vervuilt het park namelijk snel. 

 

 

In 2014 is onderzoek gedaan naar de mogelijkheid van een toiletvoorziening in het 

Wilhelminapark. Als dat mogelijk blijkt, wordt de toiletvoorziening gerealiseerd. De gemeenteraad 

neemt naar verwachting in 2015 een besluit hierover bij de bespreking van de voorjaarsnota. 

 

 

 

Najaarsactie Wilhelminapark Winterklaar. Gemeente en vrijwilligers maken jaarlijks samen het park 

grondig schoon na een drukke zomer.  

 

In 2014 is onderzoek gedaan naar mogelijke preventieve acties, zoals het uitdelen van 

vuilniszakken en het bedrukken van pizzadozen (‘gooi deze doos in de prullenbak’). 

Wilhelminapark, zakken uitgedeeld door vrijwilligers van de beheergroep, herkenbaar aan het gele 

hesje en een knijper. 

 

Met ondernemersverenigingen worden activiteiten afgestemd op het gebied van ‘schoonmaken en 

schoonhouden’ van winkelstraten.  

Ja. Na drukke weekenden/activiteiten 

wordt zo spoedig mogelijk door 

stadswerken opgeruimd. 

 

Nee. Dit blijft een knelpunt. Een 

toiletvoorziening is nog steeds niet 

gerealiseerd ondanks toezeggingen 

in het verleden en een grote 

behoefte aan deze voorziening. 

 

Ja, dit loopt goed. 

 

Nee dit idee/initiatief van de 

stichting Wilhelminapark heeft men 

zelf teruggetrokken. 

 

 

 

Nee. Er is wel een begin gemaakt 

maar moet worden geïntensiveerd in 

2015. 
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4.2 

 

Beheer van parken in overleg met 

beheerorganisaties aanpakken 

 

Met vrijwilligers van de beheergroepen van de parken wordt doorlopend afgestemd over 

onderhoudswerkzaamheden en taakverdeling. 

 

In 2014 is onderzocht of omwonenden zelf bereid zijn te helpen het park op piekmomenten netjes 

te houden. In het Wilhelminapark is een pilot uitgerold, waar zowel SW als de beheergroep heel 

tevreden over is. Zie eerder vermelde reactie 4.1. Dit is tevens de enige locatie waar dit op dit 

moment actueel speelt. 

Ja, loopt goed. 

 

 

Deels, dit zal in 2015 nadrukkelijker 

worden gedaan onder andere tijdens 

een bewonersbijeenkomst in het 

park zelf in het najaar. 

4.3 

 

Zelfbeheerders waar nodig 

ondersteunen, duidelijke afspraken 

maken over taken en planning. 

Stadswerken biedt ondersteuning aan zelfbeheerders en stemt met hen af wie welke taken oppakt. 

Er vindt jaarlijks overleg plaats met de grotere beheergroepen. 

Ja, loopt goed. 

4.4 

 

Investeren in ecologische 

verbindingen en hoofdgroenstructuur 

versterken 

De afspraken uit het wijkgroenplan Abstede zijn in 2014 uitgevoerd. 

 

In 2014 is de visie Minstroom, in overleg met omwonenden en vrijwilligers, verder uitgewerkt. 

 

In 2014 is een start gemaakt met het formuleren van een visie voor 'Groen Maarschalkerweerd'. 

Ja 

 

Ja, is gebeurd. 

 

Nee, moet in 2015 gaan gebeuren. 

Er is wel een startbijeenkomst 

gehouden. 

4.5 

 

Meer groen en minder asfalt rond het 

Malieblad 

 

Het Malieblad is voor 2014 opgevoerd als verkeersknelpunt, zowel stedelijk als bij het Bestuur 

Regio Utrecht (BRU). 

 

In 2014 is met alle betrokkenen afgestemd welke werkzaamheden nodig zijn en hoe verschillende 

budgetten aan elkaar geknoopt kunnen worden. Het wijkbureau organiseerde hierover een plein. 

In 2015 zijn er verschillende bijeenkomsten waar bewoners kunnen participeren bij de 

totstandkoming van een nieuw ontwerp voor de Maliebaan/Malieblad. 

Ja 

 

 

Ja, het wijkbureau heeft een plein 

met allerlei partijen georganiseerd. 

In een positieve setting is een 

gezamenlijke agenda opgesteld en 

zijn budgetten samengevoegd. 

Inmiddels is een projectleider 

aangesteld voor de uitvoering. 
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Wijkambitie 3: Het huidige veiligheidsniveau behouden en verbeteren  

5.1 

 

Verminderen van het aantal 

woninginbraken door het stimuleren 

van het Politiekeurmerk Veilig Wonen, 

voorlichting aan bewoners en 

huisbezoek na woninginbraak. 

In gebieden waar met regelmaat wordt ingebroken waarschuwt wijkbureau Oost bewoners en geeft 

het via een wijkbericht tips om de kans op woninginbraak te verkleinen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Medewerkers van Toezicht en Handhaving van de gemeente Utrecht gaan persoonlijk langs bij 

ieder slachtoffer van woninginbraak.  

 

Op locaties waar veel woninginbraken voorkomen wordt geschouwd, waarbij onder andere 

gekeken wordt naar het veiligheidsniveau van de woningen en de openbare ruimte. De actiepunten 

die voortvloeien uit deze schouw worden uitgevoerd. 

Ja, er is op diverse wijze voorlichting 

gegeven door middel van berichten 

in de digitale nieuwsbrief van het 

wijkbureau, uitdelen van flyers 

tijdens UIT dagen, digitale 

veiligheidskrant en wijkberichten in 

de buurt. Op 20 september 

organiseerden de gemeente samen 

met de SSH, politie, brandweer, het 

Woonbestuur IBB en Unity een 

preventiemiddag ‘Better safe than 

sorry’ bij de IBB in aanloop naar het 

IBB fest. Doel van de preventie-

middag was om studenten 

voorlichting te geven over 

verschillende veiligheidsaspecten 

zoals woninginbraak, brandpreventie 

en middelengebruik. 

 

Ja, dit is uitgevoerd. 

 

 

Ja, op de IBB heeft de SSH fysieke 

maatregelen genomen naar toename 

van inbraken op deze locatie. 

5.2 

 

Verminderen van het niveau van de 

jongerenoverlast die ervaren wordt. 

De gemeente werkt met jongerenwerk en politie aan een stevige aanpak voor ernstige 

overlastveroorzakers en criminele jongeren. Ouders van jongeren worden hier zoveel mogelijk bij 

betrokken. 

Ja, op jongerenoverlast meldingen 

inzet gepleegd door politie, JOU en 

THOR 
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5.3 

 

Bevorderen van de deelname van 

bewoners aan veiligheidsprojecten. 

 

Bewoners kunnen bijdragen aan de veiligheid van Oost. Niet alleen door melding te maken van 

onveiligheid en overlast, maar ook door zelf preventieve maatregelen te nemen. Zo kunnen ze 

goed hang- en sluitwerk gebruiken, geen waardevolle zaken in de auto achterlaten en een fiets 

altijd met een goed slot vastzetten aan een fietsenrek. De gemeente stimuleert hen ook deel te 

nemen aan Burgernet (www.burgernet.nl) en het project voor waakzame hondeneigenaren: Waaks. 

Ja, in totaal zijn er nu 55 Waaks 

deelnemers. Huis- aan- huis inzetten 

van voorlichters voor het installeren 

van track-en trace software op 

laptoppen van studenten van de IBB. 

Totaal 245 studenten hebben hier 

aan meegewerkt. Tevens is er twee 

keer door THOR huis-aan-huis een 

kaartenactie geweest bij de 

Abstederdijk en omgeving om 

mensen te attenderen op hoe veilig 

hun woning oogt vanaf de 

buitenkant. 

5.4 Het eerste gebruik van alcohol en 

drugs onder jongeren uitstellen en 

risicovol gebruik voorkomen. 

Het alcoholgebruik door jongeren en volwassen in Oost behoort tot de hoogste van de stad. Er is 

maatschappelijk draagvlak om daar verandering in te brengen. Daarom werkt de gemeente in Oost 

samen met partners als scholen, sportverenigingen, supermarkten, Jongerenwerk Utrecht, Victas 

en de politie. Doel van deze aanpak is om de beginleeftijd van alcohol drinken te verhogen en het 

alcoholgebruik onder jongeren te verminderen. Problematische gebruikers willen we zo vroeg 

mogelijk signaleren en geleiden naar het juiste hulpverleningsaanbod. Er wordt jaarlijks een 

wijkaanpak-bijeenkomst georganiseerd met professionals, voor kennisuitwisseling en versterking 

van de samenwerking. 

Ja, er heeft op 22 september een 

bijeenkomst plaatsgevonden . De 

bijeenkomst heeft weer duidelijk 

gemaakt dat het belangrijk is dat 

dergelijke bijeenkomsten 

plaatsvinden omdat: 

 1) de netwerkpartners elkaar niet 

altijd ‘natuurlijk’ weten te vinden  

2) er weer nieuwe contacten zijn 

opgedaan. 

3) informatie is uitgewisseld  

4) afspraken onderling zijn gemaakt 

voor te ondernemen activiteiten het 

komende jaar. 

    

    

http://www.burgernet.nl/
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Complexe projecten en trajecten  

6.1 

 

Oosterspoorbaan De Oosterspoorbaan is in 2013 buiten gebruik gesteld voor doorgaand treinverkeer. Dit in verband 

met de komst van de Uithoflijn (voorheen ‘Hoogwaardig Openbaar Vervoer om de Zuid’), de 

sneltram naar de universiteitscampus de Uithof. Door het buiten gebruik stellen van de spoorbaan, 

blijft er een strook grond over die dwars door de stad loopt. Deze strook is in eigendom van 

ProRail. In december 2014 heeft het college bekend gemaakt dat zij de grond koopt van ProRail.  

Ja, bewoners worden in 2015 

betrokken bij bijeenkomsten waarin 

wordt nagedacht over toekomstig 

gebruik en inrichting van de 

Oosterspoorbaan. Veel bewoners 

zien de groene potentie van deze 

strook voor Oost en voor de stad. Zij 

hebben een stichting opgericht die 

zich ervoor inzet die potentie te 

verwezenlijken. De stichting heeft 

onderzoek laten doen naar de visie 

van bewoners en andere 

belanghebbende partijen op de 

toekomst van dit gebied. 

    

Buurtaanpak(ken): 

We willen het woon- en leefklimaat in de kwetsbare buurten van Oost behouden. Extra aandacht gaat uit naar het verbeteren van de veiligheid in 

Sterrenwijk en het Lodewijk Napoleonplantsoen. 

 

7.1 

 

Buurthuis Sterrenzicht openhouden 

en onder beheer en verantwoordelijk-

heid laten vallen van de nieuwe 

welzijnsorganisatie Vooruit. 

Buurthuis Sterrenzicht blijft open en wordt technisch beheerd door de gemeente en sociaal 

beheerd door de Stichting Vooruit. Bewonerscomité Sterrenwijk organiseert diverse activiteiten 

waaronder ‘eten voor ouderen’ in de wijk. Dit wordt deels gefinancierd met geld uit het 

Leefbaarheidsbudget. 

Ja 

7.2 

 

De openbare ruimte in Sterrenwijk en 

het Lodewijk Napoleonplantsoen 

schoon, heel en veilig houden. Ons 

streven is om de openbare ruimte op 

het stedelijk vastgestelde 

schoonniveau te houden. 

Dit niveau is behaald door het plegen van cyclisch onderhoud en reageren op meldingen en 

gemeten middels de KIOR systematiek.  

Ja 

7.3 

 

Overleg tussen bewoners, 

corporaties, politie en gemeente 

faciliteren. 

Het wijkbureau organiseert vier keer per jaar een overleg tussen gemeente, bewoners, corporaties, 

politie en Stichting Vooruit. Bij calamiteiten of rond een specifiek thema kunnen extra afspraken 

gepland worden. 

Ja 

7.4  Vreedzame Wijk De Vreedzame Wijk-methodiek blijft onderdeel van de inzet in Oost. Ja.  
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Wijkambitie 1: Extra inzet Jeugd en Veiligheid  

3.1 

 

Wijkveiligheidsprogramma 

Noordwest, onderdeel gericht op 

jeugd 

Het aantal jeugdoverlast-meldingen is gedaald. Overlastgevende jongeren komen eerder in beeld. 

De groepen die overlast geven, zijn kleiner geworden (minder jongeren in een groep). Het aantal 

groepen met een intensieve aanpak is gedaald van vier naar twee groepen. 

Ja 

3.2 

 

Extra jongerenactiviteiten, 

coaching en Veilige Vindplaats 

Verschillende activiteiten zijn voor en door jongeren uitgevoerd. Deze activiteiten verbeteren de 

sociale veiligheid in de buurten. 

Ja 

3.3 

 

Extra inzet aanpak jeugdgroepen Preventieve en repressieve maatregelen zijn op elkaar afgestemd. Individuele jongeren zijn goed 

inbeeld en krijgen een passend aanbod. 

Ja 

3.4 Jobmatch Er hebben vooral activiteiten plaats gevonden, die zich richten op een groepsgerichte inzet. Ja 

3.5 

 

Handhavingsprogramma 2014, 

onderdeel gericht op jeugd 

In samenhang met de aanpak van politie en jongerenwerk zijn op diverse plekken in de wijk 

jongeren aangesproken op overlast gevend gedrag. 

Ja 

    

Wijkambitie 2: Integrale aanpak van de Amsterdamsestraatweg  

4.1 Integrale toekomstvisie 

Amsterdamsestraatweg (ASW) 

De Ontwikkelstrategie ASW is vastgesteld door de raad. De strategie is uitgewerkt in een aantal 

concrete uitvoeringsprogramma’s op het gebied van veiligheid, ruimtelijke ontwikkelingen, 

verkeer, initiatieven en participatie. Zie www.utrecht.nl/amsterdamsestraatweg. 

Ja 

4.2 

 

Participatie 

Amsterdamsestraatweg 

Er zijn diverse bijeenkomsten met bewoners, ondernemers en andere betrokkenen georganiseerd, 

die input hebben gegeven aan de Ontwikkelstrategie én de uitvoeringsprogramma’s. Er is een 

Adviesgroep ASW ingesteld.  

Ja 

4.3 

 

Actieplan Luchtkwaliteit Utrecht 

(ALU), maatregelen ter verbetering 

van de Amsterdamsestraatweg 

Er zijn diverse locaties benoemd welke in het kader het ALU worden verbeterd. De ALU 

maatregelen zijn ondergebracht in het Economisch Investeringsfonds. Er wordt onder andere 

gewerkt aan het verbeteren van de locatie van de watertoren. Tevens is er een brancheringsplan 

ASW vastgesteld. Hierin staat per wijk/buurt welk type detailhandel wenselijk is, of ander type 

functies als wonen, dienstverlening of horeca. 

Ja 

4.4 

 

Wijkveiligheidssprogramma 2014 

Noordwest, onderdeel 

Amsterdamsestraatweg 

Er zijn diverse controle acties op de Amsterdamsestraatweg gehouden, waarbij illegale situaties en 

personen zijn aangetroffen. 

Ja 

    

http://www.utrecht.nl/wijkactieprogramma's
http://www.utrecht.nl/amsterdamsestraatweg
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4.5 

 

Werken in de Wijk 2012-2014, 

thema's Noordwest: veiligheid, 

vakmanschap en 

vestigingsklimaat 

De straatmanager heeft samen met de ondernemers gewerkt aan het verbeteren van de organisatie 

van de ondernemersvereniging, de veiligheid in en rondom ondernemingen en de 

Amsterdamsestraatweg 

Ja 

4.6  

 

Meerjarengroenprogramma: 

Wijkgroenplan Noordwest 

Er zijn 2 pleinen vergroend langs de Amsterdamsestraatweg. Het herenwegplein en het plein bij de 

Boorstraat. Het vergroenen van het Oppenheimplein start in februari 2015. 

Ja 

4.7 

 

Ontwikkeling Stationsgebied De verkeersstructuur en inrichting van de openbare ruimte (Paardenveld) aan het begin van de 

Amsterdamsestraatweg is veranderd. Zie www.cu2030.nl/. 

Ja 

4.8 Dagelijks beheer door 

Wijkonderhoud en Service 

Zes dagen per week word het afval op de straat en in/op aanliggende straten en pleinen 

opgeveegd. Tevens is er een gerichte actie geweest m.b.t. het rechtzetten van palen en 

verkeersborden en het herstellen van kleine oneffenheden in het straatwerk. Bij een aantal bomen 

is de ondergrond verbeterd waardoor de groeikansen beter zijn. 

Ja 

    

Wijkambitie 3: Verbetering van openbare ruimte groen en verkeer   

5.1 

 

Stedelijk programma Ruimte en 

Economische Ontwikkeling: 

Nijenoord / Oudenoord 

De visie voor Oudenoord / Nijenoord is in concept gereed. Deze wordt 2
e

 kwartaal 2015 

vastgesteld door het college. 

Ja 

5.2 

 

Stedelijk programma Ruimtelijke 

en Economische Ontwikkeling 

Het Bielzenplein is opgeleverd. De Kloostertuin is ingericht en in zelfbeheer bij bewoners. Ja 

5.3 Programma Stedelijk Beheer De Norbruislaan is aangepakt waardoor de verkeersveiligheid en inrichting is verbeterd.  Ja 

5.4 Meerjarengroenprogramma: 

Wijkgroenprogramma Noordwest 

De Kaatstraat en de Sweder van Zuylenweg zijn vergroend. Tevens is een buurtgroenplan in de 

Hoogstraatbuurt uitgevoerd.  

Ja 

5,5 Actieplan Luchtkwaliteit Utrecht: 

knip Monicabrug 

Het college heeft besloten om niet te knippen maar te knijpen. De gevolgen van de knijp worden in 

kaart gebracht. De afsluitingen in het woongebied Pijlsweerd worden voorbereid.  

Ja 

5,6 Programma verkeer De kruising Josephlaan – Marnixlaan is opnieuw ingericht. De locaties voor de tweede ronde 

aanpak verkeersknelpunten zijn geïnventariseerd.  

Ja 

5,7 Programma Jeugd: 

Wijkspeelruimteplan Noordwest 

Speelruimte en speelplekken zijn verbeterd bij het Boerhaaveplein en een aantal speelplekken zijn 

in voorbereiding van een aanpassing. 

Ja 

5,8 Programma Jeugd: Playground 

locatie Plesmanlaan  

Er is in overleg met omwonenden, ouders en de school een integraal ontwerp gemaakt. Oplevering 

vindt naar verwachting plaatst in het voorjaar van 2015. 

Ja 

5,9 Dagelijks beheer door 

Wijkonderhoud en Service 

De wijk is schoon, heel en veilig gehouden op het met het college afgesproken niveau. Daarnaast 

zijn we meer en meer met bewoners(groepen) in overleg over zelfbeheer en betrekken we 

bewoners(wensen) bij kleine renovaties in de buurt. 

Ja 

5 Flexibele straat- en herstelploeg Op plekken waar veel bouwverkeer is en de openbare ruimte snel vervuild en beschadigd, is extra 

ingezet.  

Ja 

http://www.cu2030.nl/
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Complexe projecten: Pedagogisch klimaat en gezondheid  

6.1 Pedagogisch klimaat In de wijk zijn nagenoeg alle professionals getraind in het kader van de Vreedzame wijkaanpak.  Ja 

6.1.2 Extra brede schoolactiviteiten en 

ouderparticipatie 

Er zijn activiteiten uitgevoerd in ouderlokalen. Het platform en de deelnemers aan Vreedzame Wijk 

zijn diverse keren bij elkaar geweest. Er zijn wijkmediatoren opgeleid. De kinderen hebben inbreng 

geleverd voor de kinderraad. 

Ja 

6.1.3 Welzijn en jeugd  De buurtteams zijn uitgebreid, zodat nu alle bewoners van Noordwest bij een buurtteam terecht 

kunnen.  

Ja 

6.1.4 Homestart Er zijn afspraken gemaakt met samenwerkingspartners op gebied van participatie, zorg en 

dagbesteding. 

Ja 

6.1.5 Opvoedcursus Vaders Ruim 70 vaders hebben deelgenomen aan de groepscursus ‘Opvoeden in twee culturen’.  Ja 

6.1.6 Intensiveren 

schoolmaatschappelijk werk  

Er zijn complexe vragen op scholen beantwoord. Tevens zijn veel vragen van de intern begeleiders 

behandeld. 

Ja 

6.1.7 Gezinsondersteuning 

multiproblemgezinnen 

Begeleiding van gezinnen die problemen veroorzaken of ondervinden. Ja 

6.1.9 Meedoen op straat  Inzet op netwerken rondom speelpleinen, waardoor buurtbewoners en sociaal makelaars zorgen 

voor sport- en spelaanbod. Tevens is er aandacht voor sociale vaardigheden in het kader van 

Vreedzame wijk. 

Ja 

6.1.10 Jeugd opbouwwerk Ontwikkeling van netwerken rondom speelpleinen om samen met bewoners en sociaal makelaars 

dingen te organiseren die passen bij de jongeren.  

Ja 

6.1.11 Ontwikkeling culturele focus van 

bewoners in Zuilen-oost en Ondiep 

In totaal zijn er ruim 2000 bezoekers geweest bij negentien activiteiten. Meer dan 80% van de 

bezoekers en de artiesten komt uit de wijk.  

Ja 

6.2.1 Jeugdgezondheidszorg Bewoners weten steeds beter de weg te vinden naar het consultatiebureau, huisarts en andere 

eerstelijns zorg.  

Ja 

6.2.2 Sociale Vaardigheidstrainingen Diverse jongeren hebben deze training gevolgd.  Ja 

6.2.3 Gezonde wijkaanpak De samenwerking tussen partners is verstevigd. Dit komt onder andere tot uiting bij de organisatie 

van de beweegweek. Steeds meer bewoners doen mee aan preventieve activiteiten. 

Ja 

6.2.4 Jongeren op gezond gewicht Scholen hebben stappen gezet om waterbeleid in te voeren. Het drinken van kraanwater in plaats 

van pakjes en blikjes is hiermee gestimuleerd. De voorscholen waren actief met fruitbeleid.  

Ja 

6.2.5 Depressiepreventie Er vele groepsbijeenkomsten georganiseerd en individuele gesprekken geweest om stress 

bespreekbaar te maken. Professionals hebben eenvoudige manieren aan bewoners aangereikt om 

te ontspannen. 

Ja 

6.2.6 Motiverende gespreksvoering Met 140 inactieve bewoners zijn gesprekken gevoerd om actief te worden.  Ja 
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6.2.7 Extra inzet beweegmakelaar 

gericht op jeugd.  

De beweegmakelaar heeft op diverse plekken ouders ondersteund die sportactiviteiten voor willen 

kinderen organiseren, bijvoorbeeld een sportinstuif. 

Ja 

6.2.8 Buiten de Kaders Er is bewustzijn gecreëerd onder bewoners en professionals over problematiek met betrekking tot 

alcohol en drugsgebruik. Diverse bewonersgroepen hebben dit onderwerp besproken tijdens eigen 

bijeenkomsten. 

Ja 

6.2.9 Programma gebiedscommunicatie 

Ondiep en Zuilen-oost 

De laatste papieren Ondiep Exclusief is verspreid. Er wordt gewerkt aan het oprichten van een blad 

gemaakt door bewoners. Er is een ansichtkaarten-actie gehouden met foto's van bewoners.  

Ja 

6.2.10 Bewonersinitiatieven Bewoners hebben in 2014 zeven initiatieven uitgevoerd, onder andere Stichting Kunstkasteel, 

Volksopera Ondiep en Buren voor Buren.  

Ja 

6.2.11 Extra interne ondersteuning De sturing en regie van de planning, het budget van het Krachtwijkenprogramma Noordwest en de 

uitvoering hiervan is goed op orde gebracht. 

Ja 

6.2.12 Aanbod van nieuwe activiteiten in 

Ondiep en Zuilen-oost 

Er zijn zes initiatieven die een bijdrage hebben ontvangen. J.O.V. Geuzenwijk, een jeugd- en 

ontspanningsvereniging, organiseerde diverse nieuwe jongerenactiviteiten. Starters4communities 

bood activiteiten voor het verbeteren van de positie van starters op de arbeidsmarkt.  

Ja 

7.1 Programma Ruimtelijke en 

Economische Ontwikkeling: 

Zijdebalen 

De ontwikkelaar, de combinatie Hurks en Van Wijnen, is gestart met de sloop van de oude panden. 

De eerste paal wordt naar verwachting begin april 2015 geslagen. Er is een website 

www.zijdebalen.nl gemaakt voor omwonenden en geïnteresseerden. Binnenkort gaat de verkoop 

van start voor de eerste woningen. 

Ja 

7.2 Programma Ruimtelijke en 

Economische Ontwikkeling: 

Spoorzone / 2
e

 Daalsedijk 

De NS, eigenaar en initiatiefnemer, heeft aan het einde van 2014 - samen met de gemeente - de 

ontwikkelvisie afgerond. Er zijn diverse bijeenkomsten met bewoners geweest om deze visie te 

bespreken. Ook is er een klankbordgroep ingesteld. In het eerste kwartaal van 2015stelt de raad 

de visie vast. De NS is gestart met de selectie van een marktpartij voor de ontwikkeling van het 

eerste deelgebied. 

Ja 

7.3 Casemanager Bomenbuurt en 

Fruitbuurt 

De uitvoering en planning van de renovatie is gevolgd. De casemanager begeleidde daarbij 

bewoners uit de Fruitbuurt met een DUO-urgentie. Met deze urgentie krijgen bewoners voorrang 

op een nieuwe huurwoning.  

Ja 

7.4 Activering Ondiep Er zijn meer dan 500 aanvragen en klussen uitgevoerd.  Ja 

 

http://www.jov-geuzenwijk.nl/
http://www.starters4communities.nl/
http://www.zijdebalen.nl/
http://www.utrecht.nl/images/DSO/DSOwonen/pdf/folder_urgentiemogelijkheden.pdf
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Wijkambitie 1: Vreedzame Kinderzone Kanaleneiland  

3.1 Vreedzame Kinderzone 

Kanaleneiland 

Er zijn geen nieuwe activiteiten of projecten ontwikkeld/ingebracht ten laste van het gereserveerde 

budget. 

N.v.t. 

3.2 

 

Vreedzame Wijk 2.0 Met en door wijkpartners zijn stappen gezet om de Vreedzame Schoolmethodiek door te zetten 

naar de Vreedzame wijk. Regie op meer verbinding en samenhang van bijbehorende acties verliep 

via de ‘wijktafel’ Vreedzame Kinderzone. 

Ja  

3.3 Zomer van Kanaleneiland De jaarlijkse activiteiten uit de regulier programma’s zijn in de zomerperiode gecoördineerd. Ja  

3.4 

 

Jongeren op Gezond Gewicht (JOGG) Met zes basisscholen is gezond schoolbeleid ontwikkeld. Samen met AH, Doenja dienstverlening, 

Careyn, Harten voor Sport, sportaanbieders en actieve bewoners zijn de thema’s ontbijten, 

bewegen en kraanwater drinken vormgegeven in de eigen buurt. 

Ja 

3.5 

 

Schoolmaatschappelijk werk Op alle basisscholen is schoolmaatschappelijk werk ingezet, waarbij gezien de complexiteit op 

Kanaleneiland extra is ingezet op hulpverlening en opvoedingsondersteuning 

Ja 

3.6 Ouderparticipatie Het beoogde aantal (95) Marokkaanse en Turkse vaders nam deel aan de groepscursus ‘Opvoeden 

in twee culturen’ 

Ja 

3.7 Vrijetijdsbesteding De extra inzet met Verdien-Een-Tien activiteiten, gericht op het vergroten van ouderbetrokkenheid 

en het aanspreken van kinderen op gedrag via sport en spel, is gerealiseerd op de voorgenomen 

locaties in Kanaleneiland. 

Ja  

3.8 Jongerenwerk Bevorderen sociale veiligheid en welzijn, en ontwikkeling van jongeren via verschillende activiteiten 

voor en door jongeren, alsmede begeleiding van die jongeren - met extra inzet op Kanaleneiland -

verliep volgens de afspraken met JoU.  

Ja 

3.9 Tiener Veilige Vindplaats Met JoU is de inzet op samenwerkingsafspraken met partners op het gebied van participatie, zorg 

en dagbesteding gerealiseerd, evenals extra ureninzet voor de jeugd in Kanaleneiland. 

Ja 

3.10 Aanpak Woonoverlast Er is regulier en extra ingezet op gezinnen die problemen ervaren en die problemen veroorzaken. Ja 

3.11 Cultuurhuis Kanaleneiland Het wijkcultuurprogramma is volgens gemaakte meerjarenafspraken door het Cultuurhuis 

Kanaleneiland uitgevoerd. 

Ja 

3.12 Ucee Station De productie van kinderradio, het bijhouden van de website en kinderpersactiviteiten (Mixkrant) 

zijn gerealiseerd. 

Ja  

    

http://www.utrecht.nl/wijkactieprogramma's
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Wijkambitie 2: Leren, werken en wijkeconomie  

4.1 Leren, werken en wijkeconomie 

 

Realisatie stageplekken via Leerwerkbedrijf Terecht: vanaf september zijn tien stagiaires actief bij 

begeleiding van activiteiten, sport en spel in de wijk. Er is een voorstel afgerond voor vervolg en 

uitbreiding van stageplekken in 2015. 

Ja 

4.2 

 

Keurmerk Veilig Ondernemen De voorgenomen activiteiten (en her-certificeringen) voor Groot Winkelcentrum Kanaleneiland, 

Bedrijventerrein Kanaleneiland, Woonboulevard, Winkelcentrum Rijnbaan en Winkelcentrum Vasco 

da Gama zijn gerealiseerd. Er is een interne gemeentelijke evaluatie uitgevoerd op de inzet van het 

Keurmerk Veilig Ondernemen. 

Ja 

4.3 Werkgelegenheidsoffensief Geen informatie beschikbaar  

4.4 

 

Economische plint Columbuslaan Portaal heeft twaalf ruimtes voor startende ondernemers gerealiseerd in de voormalige garages 

van het gerenoveerde flatcomplex aan de Columbuslaan. 

Ja 

4.5 

 

Toeleiding naar werk Uit de doelgroep 14-18 jaar zijn 98 jongeren begeleid door JoU, waarvan 48 zijn toe geleid naar 

stage- of werkplek (minder dan gepland). Uit de doelgroep 18+ zijn 36 mensen begeleid, waarvan 

er 30 zijn geleid naar werk (meer dan gepland). 

Ja/nee 

4.6 Ouderlokalen De laatste 2 ouderlokalen (basisonderwijs) - met inzet van krachtwijkgelden - zijn gerealiseerd in 

de nieuw gebouwde Marco Poloschool aan de Afrikalaan (samenvoeging Da Costaschool en De 

Kaleidoskoop). 

Ja 

4.7 Huisvesting basisonderwijs De uitbreiding van de Kleine Dichter in Dichterswijk is gerealiseerd en in gebruik. De nieuwe Marco 

Poloschool in Kanaleneiland Zuid wordt in het eerste kwartaal 2015 in gebruik genomen. 

Ja 

    

Wijkambitie 3: Buurtaanpak Zuidwest (Rivierenwijk, Dichters- wijk en Kanaleneiland Noord)  

5.1 Rivierenwijk Centraal Naast onderstaande (5.1.1 t/m 5.1.4) activiteiten, zijn de wijkalmanak Rivieren- en Dichterswijk 

(door het ZZP-netwerk) en een spoorboekje van activiteiten en ontwikkelingen gemaakt (door de 

gemeente). 

 

5.1.1 Wij zijn de Wijk  Onder grote (wijk)belangstelling heeft het Grafisch Lyceum in de St. Gertrudiskerk de resultaten 

gepresenteerd van het kunstproject dat gericht was op verbetering van de leefbaarheid in de wijk.  

Ja 

5.1.2 ZZP-netwerk DIRK Er zijn diverse activiteiten en bijeenkomsten georganiseerd door het netwerk DIchters- en 

RivierenwijK (DIRK) gericht op onderlinge verbondenheid van ZZP-ers en verbinding van ZZP-ers 

met de wijk. 

Ja 

5.1.3 Jongeren en Sport Bewoners hebben voor jongeren sportactiviteiten georganiseerd in buurthuis de Nieuwe Jutter. Ja 

5.1.4 De Nieuwe Jutter Het buurthuis is in zelfbeheer. Er zijn diverse activiteiten (onder andere Buren voor Buren) door en 

voor bewoners georganiseerd. 

Ja 
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5.2 Dichterswijk Verdicht Initiatiefnemers uit Dichterswijk en gemeente werkten het project Ringpark verder uit. Uitvoering 

van het Wijkgroenplan en andere fysieke planontwikkelingen in de wijk zijn nader afgestemd. 

Ja 

5.2.1 Busbaan Kruisvaartkwartier Geen informatie bekend  

5.2.2 Woningbouw Kruisvaart  Geen informatie bekend  

5.2.3 Rabobrug Voorbereidingsactiviteiten voor de aanleg van de brug zijn uitgevoerd. Ja 

5.2.4 Station Vaartscherijn Het buurtstation is opgeleverd. Ja 

5.2.5 Woningbouw Dichterswijk-West De 86 koopwoningen op het voormalige van Heesterrein zijn gerealiseerd. Het naast gelegen 

Heycopplantsoen is aangelegd en feestelijk in gebruik genomen. 

Ja 

5.2.6 HOV Zuidradiaal Geen informatie bekend  

5.3 Kanaleneiland-Noord Uitvoering van een samenhangende en buurtgerichte aanpak met een goede balans tussen fysieke 

en sociaaleconomische ontwikkelingen en beheer. 

 

5.3.1 Buurtaanpak Kanaleneiland Noord Voor de diverse buurten zijn basisgegevens over ontwikkelingen, activiteiten en inzet van de 

verschillende partijen in kaart gebracht. 

Ja 

5.3.2 Kanaleneiland-Noord Noord, 

Pearsonlaan 

Groot onderhoud en renovatie/samenvoeging van de eerste verdieping en de begane grond van 

twee flats (96 woningen) van Mitros is voorbereid en in oktober gestart. De gemeente heeft een 

ontwerp voor herinrichting van de openbare buitenruimte gemaakt. Dit ontwerp wordt in de loop 

van 2015 met de bewoners besproken. 

Ja 

5.3.3 Kanaleneiland-Noord Noord, overig 

bezit Mitros 

De aanpak is en wordt nader uitgewerkt in overleg met marktpartij HURKS. Er worden geen flats 

meer gesloopt. De inspanningen zijn gericht op groot onderhoud/verbetering en/of verkoop van 

de flats. Uitvoering gepland vanaf 2016. 

Ja 

5.3.4 Deelgebied 4 en 5 Centrumgebied Deelgebied 4a (omgeven door Roosevelt-/Bernadotte-/Auriol- en Churchilllaan): voor de te 

verkopen flats Roosevelt- en Auriollaan zijn verbeter/onderhoudsvarianten uitgewerkt en in 

december gepresenteerd in de wijk, evenals de opties voor de eengezinswoningen 

Bernadottelaan/Auriollaan die de gemeente verkoopt als kluswoningen. Op drie woningen na zijn 

alle woningen leeg. Voor de deelgebieden vier en vijf zijn stedenbouwkundige uitgangspunten 

opgesteld, waaronder de (sloop en) nieuwbouw Churchilllaan en de aanpak en/of uitbreiding van 

het grootwinkelcentrum ( overleg met eigenaar gaande). 

Nee 

5.3.5 Ziekenhuis(terrein) Oudenrijn De grond voor de bouw (in 2015) van 37 eengezinswoningen is bouwrijp gemaakt. Een deel van 

het ziekenhuis is gesloopt. De bouw van 850 starters- en studentenwoningen (huur) is verder 

voorbereid (en start waarschijnlijk in 2016). 

Ja 

5.3.6 Eiland 8 Het tijdelijk beheer van 450 corporatiewoningen en 50 aangekochte woningen is uitgevoerd. Eind 

2014 waren, op drie woningen na, alle woningen in deelgebied 4a leeg voor planontwikkeling in 

2015. De overige deelgebieden worden nog tijdelijk bewoond 

Ja 

5.3.7 3-Generatiecentrum Programma en exploitatie van het bewonerscentrum is in zelfbeheer; met een extra bijdrage van 

de gemeente en van woningcorporatie Mitros. 

N.v.t. 
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Complexe projecten en trajecten  

6.1 HOV Overste den 

Oudenlaan/Koningin Wilhelminalaan 

Een studie naar planaanpassingsmogelijkheden op basis van het college-akkoord is in uitvoering. 

De resultaten zijn begin 2015 bekend. 

Nee  

6.2 Reitdiepstraat 2 fase Voorbereidende werkzaamheden door Bo-Ex voor de bouw van 105 nieuwe huur- en 

koopwoningen zijn uitgevoerd. 

Ja  

6.3 Kanaleneiland Schoon Gevel-tot-gevelaanpak (schoonhouden) van de openbare en corporatieruimte is uitgevoerd bij de 

complexen van Mitros en Portaal in Kanaleneiland Noord en Zuid. 

Ja 

6.4 Gebiedscommunicatie Kanaleneiland Opdrachten aan U in de Wijk zijn verstrekt en uitgevoerd (o.a. vastlegging 50 jaar 

Grootwinkelcentrum). De uitwerking van de portal Kanaleneiland is gestopt wegens onvoldoende 

draagvlak bij betrokken partijen. 

Ja/nee 

6.5 Bewonersinitiatieven  Het leefbaarheidsbudget Zuidwest 0, 477 miljoen euro) is ruim besteed (0,507 miljoen euro) 

waarvoor in totaal 111 subsidie-beschikkingen zijn afgegeven en 50 opdrachten voor met name 

fysieke maatregelen/activiteiten. Het restant (rijks)budget ‘Bewonersinitiatieven krachtwijkdeel’ is 

niet aangesproken. 

N.v.t. 

    

Complexe projecten en trajecten  

7.1 Kanaleneiland Zuid Uitvoering van het door de raad vastgestelde gebiedsplan ‘Vooruit met Kanaleneiland Zuid’ en het 

zuidelijk deel van het Centrum gebied. 

 

7.1.1 Deelgebied 3 Centrumgebied De bouw van 86 woningen (plus parkeren) en voorzieningen (bibliotheek, wijkbureau en Centrum 

voor jeugd en gezin) is in uitvoering (oplevering medio 2015). De bouw van een woontoren (hoek 

Churchilllaan/Beneluxlaan) door Mitros met 71 vrije sector huurwoningen en voorzieningen voor 

een bijzondere doelgroep is in november gestart. 

Ja 

7.1.2 ROC Amerikalaan Plan van Mitros en particulier(en) voor (tijdelijke) herbestemming is in ontwikkeling.  

7.1.3 Marco Pololaan (wonen) Renovatie van 96 flatwoningen is door Mitros afgerond. Ja 

7.1.4 Rooseveltlaan (wonen) Onderhoud aan drie 10-hoogflats van Mitros in de ARK-zone is in uitvoering. Oplevering in 2015. Ja 

7.1.5 Stanley-/Marco Polo-/Magelhaen- en 

Columbuslaan (wonen) 

Hoogniveau-renovatie (96 flats) + aanleg liften door Portaal is afgerond in Columbuslaan en wordt 

begin 2015 afgerond in de Magelhaenlaan. Garageboxen Columbuslaan zijn verbouwd tot 

werkunits. Aansluitend wordt het binnenterrein heringericht. De renovatie + liften van 96 

woningen in Stanley- en Marco Pololaan is 2e helft 2014 gestart, oplevering + inrichting 

binnenterrein in 2015. 

Ja 

7.1.6 Afrika- en Amerikalaan (wonen) Lichte vorm van renovatie 96 flats Portaal in voorbereiding genomen. Ja 

7.1.7 Stanleylaan midden en zuid (wonen)  De renovatie van 96 flatwoningen is door Bo-Ex uitgevoerd. Ja 
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7.1 Kanaleneiland Zuid   

7.1.8 Stanleylaan-Noord (woonomgeving) Herinrichting van de openbare ruimte is uitgevoerd. Ja 

7.1.9 Stanleylaan-midden (woonomgeving) Herinrichting van de openbare ruimte is voorbereid. Uitvoering in 2015. Ja 

7.1.10 Magelhaenlaan-Noord en Zuid 

(woonomgeving) 

Herinrichting van de openbare ruimte Magelhaenlaan Noord is gestart. De oplevering is in het 

eerste kwartaal 2015. Magelhaenlaan Zuid start na oplevering renovatie flats Portaal in het eerste 

kwartaal 2015. Het plan is voorbereid en aanbesteed. 

Ja  

7.2 Merwedekanaalzone/Woonboulevard Realisatie visie Merwedekanaalzone en revitalisering Woonboulevard.  

7.2.1 Het Startblok Voorbereidingen voor de bouw van 260 starterswoningen aan de Beneluxlaan (achter MAX) 

afgerond en gestart. 

Ja 

7.2.2 Kanaalweg 59 (Wilhelminawerf) Voorbereiding voor de bouw van 162 koopappartementen en de aanleg van een haventje + horeca 

is gestart. Het bestemmingsplan is in procedure gebracht. Verwachte start van de bouw is in 2015. 

Ja 

7.2.3 Winthontlaan 4-6 (hotel) Locatie aan de A12 is bouwrijp gemaakt en de bouw van een hotel is gestart. Ja 

7.2.4 IKEA-uitbreiding De uitbreiding verloopt volgens planning: parkeergarage en sportvoorziening zijn gereed. Het 

winkeloppervlak en de entrees zijn begin 2015 klaar. 

Ja 

7.2.5 

 

Woonboulevard (openbare ruimte) Over de uitvoering van de impuls openbare ruimte en verkeersaspecten zijn gesprekken gevoerd 

met betrokken partijen. Het ontwerpen en de uitvoering in 2015. 

Ja  
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Wijkambitie 1: Hoograven in de lift  

3.1 

 

Schoolmaatschappelijk werk Op alle scholen is schoolmaatschappelijk werk actief geweest. In 2014 is het aantal uren op het 

niveau van 2013 gehandhaafd. 

ja 

3.2 

 

Brede school ontwikkeling De Brede School Hoograven heeft in 2014 gezorgd voor scholing van (kern)partners, verbetering 

van de communicatie, extra inzet op talenontwikkeling van kinderen en extra inzet op de 

vergroting van betrokkenheid van de ouders.  

ja 

3.3. 

 

Preventieve opvoedondersteuning Home Start heeft in Zuid vrijwilligers opgeleid en begeleid die steun bieden aan gezinnen , met 

jonge kinderen, die in de knel raken. Deze vrijwilligers hebben steun geboden aan dertien 

gezinnen in Hoograven. 

ja 

3.4 

 

Vreedzame wijk Op drie scholen in Hoograven is vreedzaam dagelijkse praktijk. Er is een convenant met (deels 

getrainde) samenwerkingspartners in de wijk; ouderbetrokkenheid is georganiseerd; 

convenantpartners hebben afgesproken om de stap naar opleiding van wijkmediatoren in 2015 te 

maken. De twee andere scholen in Hoograven willen daar ook aan mee gaan doen. 

ja 

3.5 

 

JOGG/Gezond Gewicht In 2014 is binnen de peutercentra, de basisscholen en andere partijen in de wijk extra aandacht 

besteed aan een gezonde leefstijl. De zorg- en beweegprofessionals hebben zich verenigd in een 

werkgroep om kinderen met overgewicht/obesitas beter te begeleiden. Zij hebben o.a. 

gezamenlijk een training motiverende gespreksvoering gevolgd. 

ja 

3.6 Opvoedcursussen voor vaders Ruim 80 vaders van Marokkaanse of Turkse afkomst hebben deelgenomen aan een opvoedcursus. ja 

3.7 Speeltuinen en schoolpleinen Speeltuin De Kameleon in Hoograven is feestelijk heropend. Een groep omwonenden heeft het 

beheer voor een deel overgenomen en heeft inmiddels een stichting opgericht. 

ja 

3.8 Sport in de wijk Stichting Harten voor Sport heeft het aanbod aan sportmogelijkheden in de wijk in beeld gebracht. 

Zij ondersteunt bewonersinitiatieven en coördineert de inzet van de combifuncties.  

ja 

3.9 Activeringsteam Ruim 45 bewoners hebben een intake gehad en zijn bemiddeld naar laagdrempelige activiteiten 

als vrijwilligerswerk, computer- of taalcursussen. Bemiddeling naar betaald werk blijkt zeer lastig. 

ja 

3.10 Waaks Hondeneigenaren lopen dagelijks op straat, vaak op vaste tijden. Ze functioneren als de ogen en 

oren van de wijk. Inmiddels hebben zich 70 bewoners in Zuid aangemeld voor Waaks. 

ja 

    

http://www.utrecht.nl/wijkactieprogramma's
http://www.home-start.nl/
http://www.utrecht.nl/utrecht-en-veiligheid/wat-kunt-u-doen/waaks/
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3.11 Veilige buurten aanpak Bij hardnekkige veiligheidsproblemen (bijv. langdurige overlast op straat, terugkerend vandalisme, 

auto-inbraken of woninginbraken) werken gemeente en politie intensief samen met bewoners en 

ondernemers voor de beste oplossing. In 2014 betrof dat bijvoorbeeld de Veiliger Fietsroute, 

schouwen naar aanleiding van woninginbraken in Lunetten en Hoograven en een 

veiligheidsschouw rond het Ridderplantsoen. 

ja 

3.12 

 

Aanpak jeugdgroepen Gemeente, politie, OM en andere zorg- en justitiepartners werken samen in een integrale aanpak 

van jeugdgroepen in de stad: intensieve inzet op de vier jeugdgroepen, het beter informeren van 

jongeren en hun ouders en het betrekken van bewoners. 

ja 

3.13 Wonen Welzijn Zorg Het sociaal netwerk voor ouderen ‘Samen Hoograven’ heeft zich geconsolideerd en vanuit het 

succes in Hoograven verbreed naar andere wijken.  

ja 

    

Wijkambitie 2: Lunetten op de kaart  

4.1 Toekomstperspectief Lunetten In 2014 zijn we gestart met het opbouwen van een relatienetwerk in Lunetten. Ook is onderzoek 

gedaan naar hoe bewoners de wijk ervaren. De gegevens worden uitgewerkt en in 2015 wordt daar 

verder invulling aan gegeven. 

ja 

4.2 

 

Optimaliseren van het gebruik van de 

Musketon 

De Musketon wordt efficiënter en effectiever gebruikt. In 2014 is een gebruikersraad opgericht die 

de spreekbuis vormt voor de gebruikers van de Musketon in overleg richting Utrechtse Vastgoed 

Organisatie en Maatschappelijke Ontwikkeling. Verdere uitwerking in 2015. 

ja 

4.3 

 

Extra stimulans winkelcentrum 

Lunetten 

In 2014 heeft de winkelomgeving een intensieve schoonmaakbeurt gehad. Voorbereidingen voor 

betere verlichting van de onderdoorgangen en een opknapbeurt voor de puien zijn getroffen. Een 

plan voor vergroening van het gebied tussen Musketon en winkelcentrum ligt klaar om uitgevoerd 

te worden (zie wijkambitie 3). 

Planvorming heeft meer tijd gekost 

dan ingeschat 

4.4 

 

Versterken van speeltuin Fort Luna en 

omgeving 

In 2014 is de implementatie van nieuwe vormen van sociaal en fysiek beheer voortgezet. Met 

basisschool De Spits is een samenwerkingsverband ontstaan. Er zijn steeds meer vrijwilligers die 

vaste taken in de speeltuin vervullen. 

ja 

    

Wijkambitie 3: Schone en groene wijk  

5.1 

 

Verbeteren groenstructuur In Lunetten is een aantal groene binnenterreinen opgeknapt (groot onderhoud). Een groot 

aantal niet levensvatbare bomen is vervangen en een aantal bruggen vernieuwd. In Hoograven is 

het Liesbospark na bodemsanering weer ingeplant en geopend. Het groen langs de singel ter 

hoogte van ’t Goylaan is nieuw ingericht. De groene structuur van het Ridderplantsoen is 

verbeterd. Op de Briljantlaan is een groene middenberm gecreëerd.  
 

ja 

5.2 Weesfietsen In de hele wijk zijn in 2014 twee keer weesfietsen en wrakken verwijderd. ja 

5.3 Graffiti Stadswerken heeft actief graffiti op gemeentelijk eigendom verwijderd. ja 
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5.4 Anders inzamelen In Lunetten is het nieuwe inzamelen ingevoerd. Voor Hoograven is de voorbereiding gestart. ja 

5.5 Nieuw afvalscheidingsdepot Zwarte 

Woud 

In 2014 heeft de planvorming voor dit moderner en gebruiksvriendelijker afvalscheidingsdepot in 

Lunetten plaatsgevonden. Het wordt in 2015 gebouwd en in gebruik genomen. 

Uitvoering vertraagd t.o.v. planning 

    

Complexe projecten en trajecten  

6.1 

 

Rotsoord Na vaststelling van een nieuw bestemmingsplan is de bouw van 260 starterswoningen (de Trip) 

gestart. De herontwikkeling van de watertoren is in uitvoering gegaan. De ontwikkeling van Pastoe 

als culturele hotspot wordt gefaseerd ingezet. Rotslab zorgt voor vernieuwende projecten en 

stimulering van gezamenlijkheid bij de ondernemingen. Het proces ‘Initiatief Rotsoordbrug’ is 

door de organisatie van ‘’een plein-methode’’ verder geconcretiseerd. De eisen waaraan de brug 

moet voldoen zijn benoemd. De initiatiefnemers kunnen zelf de volgende stap zetten in het 

proces. Er zal nog een BInG-toets plaatsvinden. BInG staat voor Beheer Inrichting Gebruik. 

De Trip: Ja 

 

Watertoren: het heeft veel tijd gekost 

om een financier te vinden. 

Pastoe: de ontwikkeling als culturele 

hotspot blijkt niet in één stap 

haalbaar. 

6.2 

 

Neerlandia/Prozee Op het Neerlandiaterrein is in 2014 een aantrekkelijk woongebied ontstaan na de oplevering van 

circa 90 woningen. De voorbereiding van de bouw van circa 75 woningen en een 

horecagelegenheid in de voormalige fabriekshal is in een vergevorderd stadium.  

Tweede fase vertraagd in verband 

met nieuwe planvorming 

6.3 

 

Keurmerk Veilig Ondernemen Voor de drie winkelcentra in Zuid zijn de onderlinge afspraken met betrekking tot ‘veilig 

ondernemen’ uitgevoerd.  

ja 

6.4 Winkelstraatmanagement In 2014 is winkelstraatmanagement actief geweest bij de ondersteuning van 

ondernemersverenigingen in Lunetten, Hart van Hoograven en Smaragdplein.  

ja 

    

Buurtaanpak(ken)  

7.1 

 

Integrale buurtaanpak Huize de 

Geerlaan  

 

Na de renovatie van de woningen is extra sociale ondersteuning georganiseerd door ‘Academie 

van de Stad’, i.s.m. gemeente en woningcorporatie Portaal. Stichting Jantje Beton heeft met 

kinderen gewerkt aan de voorbereiding van een plan om de inrichting van de openbare ruimte 

leuker te maken.  

Ideevorming inrichting openbare 

ruimte neemt meer tijd dan 

verwacht. 

7.2 

 

Integrale buurtaanpak Rietveldbuurt  

 

Woningcorporatie Bo-Ex heeft in 2014 een plan voorbereid voor gefaseerde renovatie van het 

complex in de Rietveldbuurt. Extra sociale ondersteuning is geboden in de vorm van het project 

‘’Klimmen Op Eigen Kracht’’, een samenwerkingsproject met Bo-Ex en Stichting Vooruit. Bij dat 

project zijn 114 bewoners betrokken, waarvan 27 intensief. 

Onder invloed van landelijke 

ontwikkelingen is renovatie 

vertraagd en nu gefaseerd gestart. 

7.3 

 

Integrale buurtaanpak Oudegeinlaan  

 

In 2014 is het haalbaarheidsonderzoek voor ongeveer de helft van het complex afgerond met een 

definitief besluit tot sloop/nieuwbouw in 2016.  

 

Besluitvorming over de toekomst van 

dit complex heeft lang geduurd. Nu 

is er een definitief besluit voor de 

helft van de woningen. 

 

http://www.utrecht.nl/beheerinrichtinggebruik
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Wijkambitie 1: Openbare ruimte  

3.1 

 

Herinrichting Mariaplaats In 2014 is een definitief ontwerp voor de herinrichting gemaakt en is een aannemer geselecteerd 

voor de uitvoering van de herinrichting. De voorbereidende werkzaamheden aan kabels en 

leidingen zijn uitgevoerd. De werkzaamheden voor de herinrichting starten in februari 2015 en 

moeten in juni 2015 klaar zijn. Actuele informatie is te vinden via www.utrecht.nl/herinrichting-

mariaplaats/ 

Ja 

3.2 

 

Herinrichting St. Jacobsstraat In april 2014 is het voorlopig ontwerp vastgesteld en na bespreking in commissie S&R in juni 2014 

bekrachtigd. Vervolgens is het Definitief Ontwerp en Bestek uitgewerkt, en in september 

aanbesteed. In de aanloop naar de definitieve gunning en uitvoering zijn enkele bomen in de 

St. Jacobsstraat geveld. Eind oktober is het werk gegund aan Verhoef Infra BV. Daarmee kon de 

(voorbereiding van de) herinrichting door de aannemer van start gaan. In december is de aannemer 

gestart met het vernieuwen van de riolering in de St. Jacobsstraat. In juni 2015 moet de 

herinrichting klaar zijn.  

Ja. Weliswaar hebben onderdelen 

enige vertraging opgelopen 

(velvergunning door 

bezwaarprocedure, kabels en 

leidingen vervangen als gevolg van 

vergunningstraject 

bodemvervuiling), maar dat heeft 

een start van de uitvoering eind van 

het jaar niet belemmerd. 

3.3 

 

Pilot Openbare Ruimte Centrum Inhoudelijk: meerdere bouwstenen voor het Openbare Ruimteplan zijn gerealiseerd (catalogus 

straatmeubilair, hick ups voetgangerstromen, schouwen openbare ruimte, nieuwe straatkolk voor 

binnenstad, aanpassingen bestaand beleidskader). Organisatorisch: de pilot heeft de komst van 

BING als centraal orgaan voor de openbare ruimte en het Programmateam openbare ruimte 

bespoedigd. Financieel: de pilot leidt tot ‘werk met werk’-situaties in de Mariastraat (gerealiseerd), 

De Neude en de Schoutenstraat (begin 2015).  

Ja 

3.4 

 

Herinrichting Domstraat/Korte 

Jansstraat 

De herinrichting van de Domstraat en Korte Jansstraat is gestart in januari 2014 en is in maart 

2014 afgerond. 

Ja 

    

http://www.utrecht.nl/wijkactieprogramma's
http://www.utrecht.nl/herinrichting-mariaplaats/
http://www.utrecht.nl/herinrichting-mariaplaats/
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3.5 

 

Herinrichting 

Twijnstraat/Nicolaaskerkhof 

Samen met Ondernemersvereniging, Buurtcomité en instellingen zijn uitgangspunten 

geformuleerd, een eindbeeld benoemd en is een voorkeursontwerp voor de herinrichting van de 

Twijnstraat en Nicolaasstraat gekozen. Het voorkeursontwerp is begin 2015 door B&W vrijgegeven 

voor inspraak. De tijd tot aan de uitvoering (eind 2015) wordt benut voor het opruimen van de 

straat door ondernemers en het herschikken van functies in de openbare ruimte door de gemeente. 

Nicolaaskerkhof en Agnietenstraat worden in samenspraak met Centraal Museum heringericht en 

aangepast. Voor actuele informatie kijk op: www.utrecht.nl/wijk-binnenstad/de-

wijk/projecten/herinrichting-twijnstraat-en-nicolaasstraat/  

Nee. Uitvoering Twijnstraat en 

Nicolaasstraat is tot na de Tour de 

France geschoven. Herinrichting 

Nicolaaskerkhof en Agnietenstraat in 

nauwe afstemming met de 

verbouwing van het Centraal 

Museum. 

3.6 Herinrichting Lange Nieuwstraat  

 

Herinrichting van delen van de straat is besproken met BON! (Bewonersoverleg Nieuwstraat), 

Catharijneconvent en Universiteitsmuseum en deels al voorbereid.  

Uitvoering wordt te zijner tijd 

afgestemd op verbouwingen van 

musea. 

3.7 Herinrichting Vredenburg(straat) 

 

Vredenburg(straat) is heringericht. Bomen zijn geplant en de haltes zijn in gebruik genomen. De 

definitieve aansluiting op de bruggen over de Stadsbuitengracht volgt zomer 2015 na 

gereedkomen van de bruggen. 

Ja, hoewel door een intensief 

bestuurlijk traject de 

werkzaamheden enkele maanden 

later zijn afgerond dan voorzien. 

3.8 

 

Visie Wester- en Oosterkade (initiatief 

van ondernemers en Centrum 

Management Utrecht) 

Het schrijven van een visie is ingehaald door de tijd; het functioneren van het gebied wordt nu in 

de praktijk door ondernemers en gemeente meer en meer bekeken in het verlengde van de pilot 

Openbare Ruimte Centrum én in het licht van het station Vaartsche Rijn dat over een paar jaar 

opent. Het hoort in de praktijk steeds meer tot het Centrum. 

Nee 

3.9 Herinrichting Oudkerkhof 

 

In overleg met Ondernemersvereniging Stadhuiskwartier is een aanpak geformuleerd voor koppen 

van de straat (herinrichting) en voor middenstuk (herschikken/opruimen). Deze aanpak wordt 

voorgelegd aan alle belanghebbenden. Inmiddels zijn overtollige objecten verwijderd in aanloop tot 

de herinrichting. 

Ja 

3.10 Herinrichting Noordzijde Domplein  

 

Plaatsen om fietsen te stallen voor UCK zijn vervangen en herschikt met ruimte voor oversteek naar 

DomUnder en doorsteek naar kernwinkelgebied. Ondernemers zijn bezig met een beter aanzicht 

van hun terrassen en gevels. 

Ja, deels. 

3.11 

 

Bezoekerscentrum Dom Under DOMunder opende op 2 juni en is sindsdien bijna elke dag uitverkocht, met een totaal aan 28.500 

verkochte tickets. 

Ja 

3.12 Opstellen en start uitvoeren 

wijkgroenplan 

  

Het Wijkgroenplan Binnenstad is in 2014 vastgesteld in B&W. Voor alle genoemde projecten zijn de 

voorbereidingen gestart; in ieder geval is contact met de initiatiefnemers over de uitwerking van 

hun wijkgroenidee. Vervolgens is bij meerdere projecten het participatietraject en het opstellen van 

het plan/ontwerp gestart. Een aantal kleinere projecten zijn reeds uitgevoerd (vergroening 

Willemstraat, Sterrenhof en ABC-straat). Lees meer op: 

www.utrecht.nl/groenbeleid/wijkgroenplannen/binnenstad/  

Ja 

    

http://www.utrecht.nl/wijk-binnenstad/de-wijk/projecten/herinrichting-twijnstraat-en-nicolaasstraat/
http://www.utrecht.nl/wijk-binnenstad/de-wijk/projecten/herinrichting-twijnstraat-en-nicolaasstraat/
http://www.utrecht.nl/groenbeleid/wijkgroenplannen/binnenstad/
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3.13 Nieuwe functie Tivoli/Oudegracht 

 

In 2014 is een besluit genomen over de wijze van uitgifte (in kansrijke combinaties in plaats van 

als geheel), de randvoorwaarden voor uitgifte op hoofdlijnen én de wijze van betrekken van de stad 

bij de uitgifte (via een stadsgesprek begin 2015) 

Nee, vertraging door wisseling 

college en werkdruk in 

zomerperiode. 

3.14 

 

Nieuwe functie strategische panden 

in de Binnenstad (verzoek van de 

wijkraad) 

Er is geen eenduidig resultaat te benoemen. Mogelijkheden voor sturing op nieuwe functie van 

strategische panden hangt af van eigendomssituatie van de panden. Wordt dus per pand bekeken. 

Niet van toepassing. 

3.15 Herontwikkeling postkantoor Neude 

 

Het postkantoor heeft een tijdelijke invulling met tentoonstellingen en aanverwante activiteiten. 

Voor de definitieve invulling na 2015 zijn nog geen definitieve plannen.  

Ja, wat betreft tijdelijke invulling. 

Nee wat betreft definitieve invulling. 

3.16 Herontwikkeling Bijenkorf 

 

De Raad van State heeft het bestemmingsplan in de zomer van 2014 vernietigd. Het nieuwe 

bestemmingsplan is nog niet onherroepelijk; er loopt nog een bodemprocedure bij de Raad van 

State. 

Nee, vertraging door de vernietiging 

van het bestemmingsplan. 

3.17 

 

Herontwikkeling Altrechtterrein  De ontwikkeling van het Altrechtterrein aan de Lange Nieuwstraat is opgeknipt in 2 fasen. In de 

eerste fase wordt de transformatie van het Woudagebouw aan de Lange Nieuwstraat 19 ter hand 

genomen. Er zullen 58 middel dure huurappartementen gerealiseerd worden. Over het tweede deel 

van de ontwikkeling is pas eind 2014 overeenstemming bereikt met Altrecht, de voormalige 

eigenaar van het terrein.  

Nee, vertraging door de lastige 

transformatieopgave en pas recent 

bereikte overeenstemming met de 

eigenaar van het terrein.  

3.18 Concretiseren inzet van Stadswerken 

 

De binnenstad is schoner door het werken in ploegendiensten. Dit bleek uit de evaluatie en wordt 

dus voorgezet. Reinigen van toiletvoorzieningen is geïntensiveerd en gebeurt nu dagelijks. Op 

meer plekken dan vorig jaar in de stad heeft de gemeente graffiti verwijderd. Participatie bij 

onderhoud van groen is gepromoot, maar heeft nog niet geleid tot een toename aan 

zelfbeheerprojecten. Hopelijk volgt dit wanneer (meer) initiatieven uit wijkgroenplannen uitgevoerd 

worden. 

Ja 

3.19 Ondergronds vuil inzamelen in de 

Binnenstad 

 

Voor Wijk C is in 2014 een autorisatieplan voor ondergrondse containers gerealiseerd en de 

besluitvorming heeft plaatsgevonden. De uitslagen van bodem- en archeologisch onderzoek 

worden verwerkt, waarna de containers kunnen worden geplaatst. Op het Vredenburg zijn ze al 

geplaatst (werk met werk maken) en ook in de Jacobsstraat zal werk met werk worden gemaakt.  

Voor Hooch Boulandt is in 2014 ook een autorisatieplan opgesteld en zijn we nog voor één locatie 

aan het onderzoeken of het mogelijk is. Het besluitvormingsproces volgt daarna. 

De overige buurten van de binnenstad zijn in 2014 geïnventariseerd; de uitwerking hiervan is 

gaande; de uitkomst zal in de loop van 2015 worden gecommuniceerd. 

Nee, Wijk C heeft vertraging 

opgelopen doordat in het nieuwe 

proces bodem- en archeologisch 

onderzoek wordt uitgevoerd.  
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3.20 

 

Restauratie werven Het eerste deel (nieuwe fundering) van het walmuurherstel tussen Geerte- en Vollersbrug is voor de 

helft gereed. Bij een te sparen boom tussen de Vollers- en Bijlhouwerbrug werd een tijdelijk stalen 

frame aangebracht om de walmuur voor de restlevensduur van de boom te stabiliseren. Met het 

stabiliseren van de walmuren op de Nieuwegracht werd begin november gestart. Voor actuele 

informatie kijk op: www.utrecht.nl/restauratie-utrechtse-werven/. 

Nee, verliep niet volgens planning. 

De aannemer heeft veel tijd moeten 

steken in het zoeken naar de juiste 

oplossing om de bouwkuip droog te 

krijgen. De gekozen oplossing lijkt 

nu wel te werken. Op de 

Nieuwegracht heeft de aannemer 

vertraging bij de start opgelopen 

vanwege de moeilijke bereikbaarheid 

van de bouwplaats. 

3.21 Projecten Stationsgebied (openbare 

ruimte) 

 

De herinrichting van Paardenveld/Weerdsingel is volop in uitvoering. De ondergrondse 

infrastructuur is in 2014 bijna geheel aangepast aan de nieuwe situatie en in de eerste helft van 

2015 worden de wegen, fiets- en voetpaden op de definitieve plek gelegd om ruimte te maken voor 

de realisatie van het water van Weerdsingel tot en met Tivoli/Vredenburg  

De Marga Klompébrug is vernieuwd en er is gestart met de bouw van de grootste fietsenstalling 

van de wereld (ruim 12.000 fietsen) ter hoogte van het Stationsplein Oost. Buursporen zijn in 

gebruik genomen en er is gestart met de bouw van het deel van de Uithoflijn in het stationsgebied. 

Voor complete informatie kijk op www.cu2030.nl/  

Deels wel, deels niet. De bestuurlijke 

discussie rondom knippen-knijpen 

heeft het project in de realisatie met 

circa een half jaar vertraagd. 

3.22 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aantrekkelijke en vitale 

winkelomgeving 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Er is een ‘Walking Along’-onderzoek gedaan naar de werkelijke beleving van de Utrechtse 

binnenstad. De uitkomsten hiervan worden in 2015 verder uitgewerkt. 

• Er is een pilot uitgevoerd met servicemedewerkers die looproutes vrijhouden van hinderlijk 

gestalde fietsers en fietsende bezoekers informeren over stallingen in het centrum. Pilot is 

succesvol; wordt in 2015 overgenomen door programma Fiets in samenwerking met Corio. 

• Succesvolle samenwerking bij Kerstmarkt en Uitgekookt festival. 

• Gestart met de ontwikkeling van een centrum brede bezoekers-app in samenwerking met de 

Technische Universiteit en Centrum Management Utrecht (CMU). In juni 2015 moet deze app te 

gebruiken zijn. 

• Stadswerken reageert sneller op ondernemersvragen en –verzoeken. 

• Er is een eerste opzet gemaakt voor het convenant ‘Rode loper uit!’, waarmee CMU en 

gemeente de gastvrijheid van de stad willen verbeteren. 

• Er is gestart met het project ‘Vindbaarheid’ waarbij gemeente en externe stakeholders 

samenwerken aan concrete vindbaarheidsonderwerpen zoals bewegwijzering, communicatie en 

verbinding van Jaarbeurs naar Domtoren. Loopt volgens planning en oplevering gepland in juni 

2015; 

 

Ja  

http://www.utrecht.nl/restauratie-utrechtse-werven/
http://www.cu2030.nl/
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3.22 

 

Aantrekkelijke en vitale 

winkelomgeving 

 

• Visieontwikkeling over de toekomst van de markt op het Vredenburg waarbij een programma 

van eisen wordt opgesteld waar de markt in de toekomst aan moet voldoen. (project in 

samenwerking tussen ondernemers, ambulante handelaren, CMU, bewoners, Corio en POS, SW 

en EZ. In januari 2015 vindt nog een bezoekersonderzoek onder marktbezoekers plaats; 

program van eisen moet in februari 2015 klaar zijn. 

• Aanstellen door EZ van winkelstraatmanager Breedstraatbuurt gericht op het verbeteren van de 

kwaliteit van de straten voor ondernemers en op het verzamelen van signalen die verbetering 

kunnen stimuleren. Loopt maar door ziekte van de winkelstraatmanager zijn de resultaten nog 

niet naar wens. 

3.23 

 

Herinrichting Zadelstraat Samen met de Ondernemersvereniging Zadelstraat zijn uitgangspunten geformuleerd, is een 

eindbeeld benoemd en een voorkeurontwerp voor de herinrichting gekozen. Ideeën en ontwerp 

worden nu eerst besproken met alle belanghebbenden.  

Nee, Uitvoering is tot na de Tour de 

France geschoven omwille van 

tijdige, ongestoorde uitvoering van 

aangrenzende Mariaplaats  

    

Wijkambitie 2: Veiligheid  

4.1 Aanpak overlast Breedstraatbuurt 

 

Uit de 3-meting in de Breedstraatbuurt blijkt dat de overlast behoorlijk is afgenomen. Meer 

bewoners ervaren de buurt als prettig en zijn positief gestemd over de toekomst. De verbetering 

van de veiligheidsgevoelens van bewoners blijft enigszins achter bij deze positieve trend. Daarom 

continueren we de veiligheidsinzet. Voor actuele informatie kijk op: www.utrecht.nl/wijk-

binnenstad/veiligheid/breedstraatbuurt/ 

Ja 

4.2 

 

Onderzoek terugdringen 

(drugs)overlast met financiële 

sancties  

Dit experimentele nieuwe onderdeel wordt niet verder ontwikkeld. De maatregel was bedoeld om 

een piek in de dealactiviteiten aan het begin van de maand te voorkomen. Zo’n piek doet zich 

echter niet voor. De maatregel is dus niet nodig. 

Nee, de maatregel bleek niet nodig. 

4.3 

 

Aanpak autokraak Beeld is wisselend. Een goed eerste half jaar. Recent was er een sterke toename van autokraken in 

2 parkeergarages. Nu stabiliseert het zich weer. 

Ja, permanente aandacht blijft nodig. 

4.4 

 

Uitvoering Toezichtarrangement 

Stationsgebied 

In 2014 is geen meting gedaan, maar professionals melden dat er nauwelijks problemen zijn. Door 

de komst van de heroïnekliniek naar het stationsgebied was het nodig het Omgevingsbeheerplan 

aan te passen. Met diverse bewoners en professionals is een, door alle partijen, ondertekend nieuw 

Omgevingsbeheerplan opgesteld. Afgesproken is om strak te monitoren of er een toename van 

overlast door de patiënten van de kliniek in het gebied plaatsvindt.  

Ja, is een doorlopende activiteit.  

4.5 

 

Veilig Uitgaan Het lopend programma is uitgevoerd. Onder andere UIT-team is ingezet, overleg met horecaonder-

nemers en horecabeveiligers is gevoerd, de horeca-app is in gebruik genomen en wordt verder 

geprofessionaliseerd. Programma liep volgens planning. In 2015 wordt het Convenant geëvalueerd 

en herzien. Voor meer informatie: www.utrecht.nl/utrecht-en-veiligheid/veilig-uitgaan/  

Ja 

    

http://www.utrecht.nl/wijk-binnenstad/veiligheid/breedstraatbuurt/
http://www.utrecht.nl/wijk-binnenstad/veiligheid/breedstraatbuurt/
http://www.utrecht.nl/utrecht-en-veiligheid/veilig-uitgaan/
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4.6  

 

Terugdringen overlast rond 

zorgvoorzieningen in zuidelijke 

Binnenstad 

Er zijn twee beheergroepen actief in het gebied. Daarnaast wordt gewerkt aan verbetering van de 

samenwerking tussen de zorginstellingen. 

 

Beheergroep Victas: Het beheerplan is ondertekend door de professionals. Omwonenden houden 

een voorbehoud richting Victas. In de loop van 2014 zijn de verhoudingen tussen partijen 

genormaliseerd. 

 

Beheergroep Catharijnehuis: Het college van B en W heeft in april 2014 een zoekopdracht verstrekt 

aan de afdeling Maatschappelijke Ontwikkeling van de gemeente Utrecht voor verplaatsing van het 

Catharijnehuis. 

 

 

Samenwerking zorginstellingen zuidelijke Binnenstad: er wordt gewerkt aan een convenant om de 

afspraken over het terugdringen van de overlast in het gebied vast te leggen.  

 

 

 

Ja 

 

 

 

Ja, het zorgvuldig zoeken naar een 

geschikte locatie neemt geruime tijd 

in beslag. Het College verwacht voor 

1 maart 2015 antwoord op haar 

vraag. 

Ja 

 

4.7 

 

Versterken Veilig Ondernemen Door de veiligheidstrainingen die door de gemeente Utrecht aan de winkeliers worden aangeboden, 

is het contact met deze winkeliers versterkt. Een aantal schouwen zijn met winkeliers in het gebied 

gelopen. De verbeterpunten opgepakt en uitgevoerd. 

Ja 

 

    

Wijkambitie 3: Reguleren Verkeer en verbeteren handhaving  

5.1 

 

Vijftig parkeerplaatsen minder in de 

Binnenstad 

Resultaat is behaald door het opheffen van parkeerplaatsen in de Domstraat/Korte Jansstraat in 

voorjaar 2014 en op de Mariaplaats (realisatie in 2015). 

Ja 

5.2 

 

Uitbreiding fietsenstallingscapaciteit 

 

Op Vredenburg, Stadhuisbrug, Bakkerbrug en Neude zijn fietsparkeerschouwen uitgevoerd met als 

doel maatregelen te treffen om het fietsparkeren in de openbare ruimte beter te reguleren. Op 

Vredenburg is een fietsparkeervak aangebracht en is sinds half december op donderdagavond een 

extra mobiele stalling gerealiseerd. Op de Neude worden nog maatregelen getroffen. Op de 

Stadhuisbrug en de Bakkerbrug worden geen maatregelen getroffen. Voor de Drift is samen met de 

Universiteit Utrecht een plan (IPvE) uitgewerkt om de situatie met geparkeerde fietsen op de Drift te 

verbeteren. Op het Janskerkhof wordt een fietsparkeervak gerealiseerd voor 140 fietsen. Ook op de 

Voorstraat komt een fietsparkeervak (45 fietsen). De universiteit wil een fietsenstalling aan de 

Keizerstraat realiseren voor 175 – 350 fietsen. Het plan is in ontwerp door het college van B enW 

vastgesteld en heeft tot en met 4 januari ter inzage gelegen. Daarnaast zijn fietsenstallingen 

gerealiseerd in de Zadelstraat, in de Neudeflat en in de middenberm van het Westplein. 

Ja 
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5.3 Uitbreiding Herenroute 

 

Met betrekking tot het project Alternatieve fietsroutes is in 2014 een nieuwe routeaanduiding op 

de Herenroute op het wegdek aangebracht. Tevens hebben er tellingen plaats gevonden in 2014. In 

2015 volgt de gedragscampagne om fietsers te verleiden om meer te variëren in hun routekeuze. 

Daarbij vindt een gebruikersonderzoek plaats.  

Ja 

5.4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dialoog Fietsparkeren (NB: inmiddels 

omgedoopt tot Stadsgesprek) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In 2014 hebben ter voorbereiding op het Stadsgesprek, straatinterviews plaats gevonden om 

deelnemers te werven en om na te gaan over welke onderwerpen de stad in gesprek wil. Op 

26 januari 2015 vond het Stadsgesprek Utrecht fietst! Plaats. Er zijn oplossingen en ideeën 

opgehaald die als input dienen voor het Actieplan Utrecht fietst! voor de komende vier jaar. 

Onderwerpen die op de agenda staan zijn:  

1. Fietsparkeren; Er zijn veel fietsers die hun fiets kwijt kunnen in de (nieuwe) stallingen en 

aanwezige rekken en vakken. 27% van de Utrechters die we hier naar vroegen, is positief over 

fietsparkeren en de aanwezige voorzieningen. 45% van de ondervraagde Utrechters vindt echter dat 

het beter kan. Winkels of andere bestemmingen zijn als gevolg van geparkeerde fietsen niet altijd 

goed bereikbaar. Ook hulpdiensten, taxi’s en voetgangers hebben soms last van geparkeerde 

fietsen. Kris kras gestalde fietsen op straat leiden daarnaast tot een rommelig straatbeeld. Dit 

speelt vooral in de binnenstad en bij OV-stations. Denk met ons mee over slimme 

parkeervoorzieningen voor fietsen. Welke oplossingen zie jij? 

2. verwijderen van fietsen en handhaven; Dagelijks parkeren rond de 18.000 fietsers hun fiets in 

fietsenrek, fietsvak of daarbuiten op station Utrecht CS en in de binnenstad. Een kleine fractie van 

deze fietsen staat dan gevaarlijk of hinderlijk geparkeerd voor andere verkeersdeelnemers. Om 

gevaarlijke situaties voor nood- en hulpdiensten en verkeersdeelnemers te voorkomen verwijdert 

de gemeente Utrecht gevaarlijk gestalde fietsen als onderdeel van haar wettelijke taak. Zo’n 12% 

van de Utrechters die we ondervroegen, vindt de verwijdering van fietsen een belangrijk 

gespreksonderwerp. De gemeente verwijdert naast gevaarlijk geparkeerde fietsen ook fietswrakken 

en weesfietsen om de beschikbare stallingscapaciteit goed te benutten. In welke situaties vind jij 

dat fietsen verwijderd mogen worden? Denk jij met ons mee over eventuele alternatieve 

oplossingen? 

3. Fietsroutes en fietspaden; Meer dan de helft van de ondervraagde Utrechters gaf op de vraag 

‘wat er goed gaat’ aan tevreden te zijn over de fietspaden in Utrecht. De gemeente investeert in 

betere fietspaden door het wegdek te verbeteren en obstakels zoveel mogelijk te verwijderen. We 

investeren in goede doorgaande fietsroutes om snel van A naar B te kunnen fietsen. Aan 

belangrijke routes geeft de gemeente prioriteit. Toch vindt 20% van de ondervraagden dat de 

fietspaden beter kunnen. Denk jij mee over hoe we de fietspaden en fietsroutes verder kunnen 

verbeteren? 

 

Ja 

http://www.utrecht.nl/utrecht-fietst/stadsgesprek-utrecht-fietst/#faqid-1
http://www.utrecht.nl/utrecht-fietst/stadsgesprek-utrecht-fietst/#faqid-2
http://www.utrecht.nl/utrecht-fietst/stadsgesprek-utrecht-fietst/#faqid-3
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5.4 Dialoog Fietsparkeren (NB: inmiddels 

omgedoopt tot Stadsgesprek) 

4. Verkeerslichten en doorstroming; Op de belangrijkste fietsroutes zijn waar mogelijk al 

verbeteringen doorgevoerd om de wachttijden bij verkeerslichten te verkorten. Verkeerslichten zijn 

met name nodig op drukke kruispunten of oversteken, voor de veiligheid van alle 

verkeersdeelnemers. Verkeerslichten zorgen er soms ook voor dat fietsers (maar ook andere 

verkeersdeelnemers) moeten wachten. 30% van de Utrechters die we vroegen wat er beter kan, 

vindt dat wachttijden voor fietsers bij stoplichten moeten verbeteren. In het centrum moeten de 

fietser en de voetganger voorrang krijgen op het overige verkeer. In de rest van de stad wordt er 

voor gekozen om de tram en het OV voorrang te geven op al het andere verkeer, dus ook op 

fietsers. De doorstroming voor auto’s én fietsen kan worden verbeterd door aanleg van meer 

opstelstroken, maar meer asfalt is ook niet altijd gewenst (vanuit leefbaarheid en 

oversteekbaarheid). Hoe kan de doorstroming op fietspaden verbeteren? Welke oplossingen zie jij? 

5. Verkeersveiligheid en fietsgedrag; Van de ondervraagde Utrechters is 24% van mening dat 

verkeersveiligheid een belangrijk gespreksthema moet zijn tijdens het Stadsgesprek. Zo’n 25% van 

de ondervraagden stoort zich aan het gedrag van medefietsers. De onderwerpen die bij dit thema 

horen, variëren van het veilig kunnen oversteken van tram- en busbanen tot het wel of niet toelaten 

van brommers en scooters op het fietspad en de hogere snelheid van elektrische fietsen. Maar ook 

onveilig gedrag als door rood licht rijden, mobiel bellen en tegen de richting in rijden, komt aan de 

orde. Hoe kan fietsen leuker worden? Denk jij mee over oplossingen? 

6. Informatievoorziening bij wegwerkzaamheden en omleidingen; De gemeente Utrecht timmert 

letterlijk aan de weg. In de afgelopen jaren zijn veel nieuwe fietsstraten aangelegd, zijn fietspaden 

verbreed en geasfalteerd. Ook in het stationsgebied wordt hard gewerkt om op termijn ruim baan 

aan de fietser te kunnen geven. Daarbij is het aantal fietsers op de route Vredenburg-Station in de 

afgelopen paar jaar gegroeid van 18.000 naar 25.000. In dit toch al drukke gebied is ook nog 

ruimte nodig om te bouwen. 17% van de ondervraagde Utrechters geeft aan dat de omleidingen en 

informatievoorziening over deze wegwerkzaamheden beter kunnen. Heb jij ideeën hoe Utrecht op 

dit vlak een betere fietsstad kan worden? 

7. Fietseconomie.  

Meer informatie op: www.utrecht.nl/utrecht-fietst/stadsgesprek-utrecht-fietst/ . 

5.5 

 

Lucasbolwerk: proeftuin 

fietsparkeren  

Met betrokkenen wordt een nieuw type fietsenklemmen voor het Lucasbolwerk uitgewerkt. 

Planning is dat na afloop van de verbouwing van de schouwburg de fietsenklemmen zijn geplaatst 

(september 2015)  

Nee, later dan verwacht in verband 

met verbouwingswerkzaamheden 

van de schouwburg. 

5.6 

 

Fietsenstalling Stationsplein West De fietsenstalling Stationsplein West, nu ‘fietsenstalling Jaarbeursplein’, is in 2014 opgeleverd en in 

gebruik genomen. 

Ja 

    

http://www.utrecht.nl/utrecht-fietst/stadsgesprek-utrecht-fietst/#faqid-4
http://www.utrecht.nl/utrecht-fietst/stadsgesprek-utrecht-fietst/#faqid-5
http://www.utrecht.nl/utrecht-fietst/stadsgesprek-utrecht-fietst/#faqid-6
http://www.utrecht.nl/utrecht-fietst/stadsgesprek-utrecht-fietst/#faqid-7
http://www.utrecht.nl/utrecht-fietst/stadsgesprek-utrecht-fietst/
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5.7 

 

Efficiëntere afsluiting en 

bevoorrading van het 

winkelwandelgebied 

Er zijn in 2014 nog geen resultaten geboekt. Vanwege onduidelijkheden over bevoegdheden en 

over de juridische mogelijkheden voor handhaving èn langdurig overleg hierover met het Openbaar 

Ministerie is uitvoering van dit project in 2014 nog niet gestart. Gemeentelijk was gekozen voor 

afsluiting en handhaving middels kentekenregistratie (ANPR). Dit bleek in eerste instantie niet 

acceptabel voor het OM. Daarop is gekeken naar de kosten en uitvoeringsmogelijkheden van het 

vervangen van de bestaande palen. Eind 2014 is vanuit OM toch duidelijkheid gegeven over 

voorwaarden ten aanzien van ANPR-handhaving. Besloten is om in 2015 deze wijze van efficiënte 

afsluiting en bijbehorende handhaving uit te voeren.  

Nee, de geplande manier van 

afsluiting was aanvankelijk niet 

mogelijk. Langdurig overleg met het 

OM bleek noodzakelijk. Uitvoering 

nu in 2015 

5.8 

 

Uitvoering Handhavingsprogramma 

in 2014 

Naast reguliere inzet van Handhaving is er extra aandacht in de Binnenstad voor: 

• Aslast: Iedere werkdag vanaf zeven uur inzet op handhaving op te zwaar verkeer. Zeer geregeld 

wordt dit nog steeds overtreden.  

• Fietsen in voetgangersgebied: boa’s zorgden voor handhaving tijdens de normale surveillance 

en incidenteel werd er een actie gehouden op overlastplekken zoals Steenweg, Vredenburg en 

de Oudegracht. 

• Fietsparkeeroverlast: Op gevaarlijk gestalde fietsen is er iedere dinsdag t/m zaterdag 

gehandhaafd. Op diverse plekken staan fietsen hinderlijk gestald en ontstaat er een wildgroei, 

hier wordt door THOR nu niet op gehandhaafd. Mogelijk brengt het Stadsgesprek hier wijziging 

in. 

• Uitstallingen: Hierover is veel overleg geweest in 2014. Er wordt tot op heden niet op 

gehandhaafd, totdat duidelijk is welke aanpak er gewenst is. Bij excessen zijn de winkeliers 

aangesproken en hebben zij hun uitstalling aangepast. 

• Nachtdienst: Iedere donderdag- en vrijdagnacht heeft THOR met vier personen nachtdienst 

gedraaid in het VBO-gebied (Verblijfsontzeggingsgebied Breedstraatbuurt) en park Lepelenburg 

(en overigens ook in de kop van Lombok en bij AH op de Amsterdamsestraatweg. 

• Stationsgebied: Iedere werkdag handhaving op gevaarlijk gestalde fietsen. In het Station zelf 

extra aandacht voor zakkenrollerij.  

• Dagelijkse parkeerhandhaving in zowel de Binnenstad als in het Stationsgebied. 

• Horecahandhaving inclusief terrassen: toezicht en handhaving bij (geprioriteerde) 

horecabedrijven op drank- en horeca- en exploitatievergunningen. Handhaving terrassen alleen 

bij excessen. Controles van leeftijdsgrenzen bij het verstrekken van alcohol bij horeca en de 

supermarkten. Handhaving op horecaklachten, met name. geluidsoverlast. 

Ja, gaat om permanente inzet. 
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Wijkambitie 1: Versterken van de civil society en betrokken burgerschap  

3.1 

 

Verbeteren van de afstemming tussen 

beschikbare ruimtes en ruimtezoekers 

In 2014 kwam er verbetering in de service die de gemeente biedt aan bewoners die een ruimte 

zoeken. Het contact tussen de sociale beheerders van de ruimtes en de Utrechtse Vastgoed-

organisatie over de planning van de ruimtes gaat inmiddels goed. Eerste contacten over het 

reserveren van een ruimte lopen nog vaak via de sociaal beheerder en niet rechtstreeks met de 

UVO.  

Ja 

3.2 

 

Maken sociale kaart Het is niet gelukt om in 2014 een volledig overzicht te maken van al het sociale aanbod in west.  

Informatie over activiteiten wordt vaak gezocht en gevonden op www.lombox.nl, maar daar zijn 

geen formele afspraken over gemaakt. Voor mensen die geen computer of internet hebben startte 

in buurthuis Rosa een beeldkrant met veel informatie over het sociale aanbod. 

Nee, de wijkwelzijnsorganisatie 

Me’kaar geeft aan dat men hier nog 

niet aan is toegekomen. 

3.3 

 

Faciliteren van de inzet van ZZP’ers uit 

de wijk 

In 2014 hebben steunden we diverse initiatieven op het gebied van sociale samenhang en 

community art-projecten, maar financiële steun voor ZZP’ers valt nu nog buiten de criteria voor 

steun vanuit het leefbaarheidsbudget. We werken aan het formuleren van nieuwe beleidsregels op 

dit vlak. 

Ja, maar voortzetting nodig in 2015 

3.4 

 

Pilot gebiedsontwikkeling 

Vlampijpzone in het 

Werkspoorkwartier 

In nauwe samenwerking en overleg met nieuwe en bestaande ondernemers van het 

Werkspoorkwartier, vond een selectie plaats van ondernemers die zich kunnen vestigen in de 

Vlampijpzone. Bovendien is gezamenlijk een inrichtingsplan gemaakt voor de gehele zone. We 

overleggen nog met verschillende betrokkenen hoe we het terrein nog aantrekkelijker kunnen 

maken.  

Ja 

3.5 

 

Podium West In 2014 hebben we een zeer succesvol Podium West georganiseerd. Op dat podium presenteerden 

diverse bewonersgroepen en bewonersinitiatieven zich aan elkaar. Er is een levendige uitwisseling 

tot stand gekomen en deelnemers waren enthousiast. Van alle deelnemende groepen en 

organisaties plaatsten we websites en emailadressen op de site van wijkbureau West. 

Ja 

    

    

http://www.utrecht.nl/wijkactieprogramma's
http://www.lombox.nl/
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Wijkambitie 2: Aansluiting met de binnenstad verbeteren en het Westplein organisch ontwikkelen  

4.1 Opstellen van kaders om tijdelijke 

initiatieven te kunnen faciliteren 

We kozen er voor om de structuurvisie te gebruiken om kaders te stellen. Daar wordt nog aan 

gewerkt. Ondertussen zijn wel verschillenden initiatieven gefaciliteerd.  

Nee, er bleek meer tijd nodig om een 

gezamenlijke basis te vinden.  

4.2 

 

Faciliteren van nieuwe initiatieven en 

ruimte geven aan organische 

gebiedsontwikkeling 

In 2014 is op initiatief van bewoners de kiosk PoP gerealiseerd, zijn mobiele tuinen aangelegd, en 

is de culturele zondag op het Westplein georganiseerd. Verder steunden we initiatieven op de 

bouwplaats van het Bouwfonds. Naast de steun aan deze particuliere initiatieven leverde de 

gemeente Utrecht een bijdrage door een nieuwe fietsoversteek te realiseren en zodoende de 

oversteekbaarheid van het Westplein te verbeteren. Verkeersveiligheid op het Westplein blijft om 

aandacht vragen.  

Ja. 

4.3 

 

Afstemmen van de 

verkeersontwikkeling op de kop van 

Lombok op de ontwikkeling van het 

Westplein 

De discussie over de verkeersontwikkeling op het Westplein – eindbeeld en tussentijdse 

oplossingen – wordt nog op alle fronten gevoerd. Dat betekent nog geen ‘masterplan’, maar wel 

hebben we maatregelen gerealiseerd die een bijdrage leveren aan de doelstellingen. Zoals de 

herinrichting en asfaltering van de fietspaden rond de Kop van Lombok en de aanleg van een 

nieuwe fietsoversteek. Consequenties voor de verkeersafwikkeling op de Kanaalstraat en de 

Damstraat zijn nog niet duidelijk.  

Ja, zij het dat het hier wel gaat om 

een langdurig project.  

    

Wijkambitie 3: Versterken Kanaalstraat en Damstraat en omgeving  

5.1 

 

Bedrijvigheid in de Kanaalstraat en de 

Damstraat versterken en 

differentiëren 

 

In het kader van ons streven naar versterking van de Kanaalstraat en de Damstraat hebben we 

laten onderzoeken in hoeverre bijsturing in de branchering wenselijk zou zijn. Het 

onderzoeksrapport geeft daar enige suggesties voor. Deze suggesties deelden we met de 

Wijkontwikkelingsmaatschappij Lombok.  

Ja, zij het dat het rapport later dan 

gepland is gepubliceerd.  

5.2 

 

Rustiger maken van het verkeersbeeld 

in de Kanaalstraat en Damstraat 

 

Het gedeelte van de Damstraat tussen de Kanaalstraat en de Vleutenseweg is heringericht en 

daarmee sterk verbeterd. Het andere gedeelte moet nog aangepakt worden. Wel is de fietsroute 

langs de Kanonstraat weer hersteld, die kan dienen als alternatief voor de Damstraat.  

 

Voor de Kanaalstraat (en de Laan van Nieuw Guinea) zijn inmiddels plannen in ontwikkeling voor 

snelheidsremmende maatregelen.  

Deels wel, deels niet. Er bleek meer 

tijd nodig voor planontwikkeling.  

5.3 

 

Het bedrijfsafval / de vervuiling in de 

Kanaalstraat en Damstraat aanpakken 

 

In 2014 slaagden we er in om de vervuiling in de Kanaalstraat en de Damstraat stevig aan te 

pakken onder andere door de veegdienst zeven dagen per week en in ploegendiensten te laten 

werken. De aanpak van het bedrijfsafval blijft vooralsnog lastig omdat veel winkeliers in hun 

panden geen ruimte hebben voor de opslag van bedrijfsafval.  

Ja, zij het dat voor aanpak 

bedrijfsafval nog inzet in 2015 nodig 

zal zijn.  

5.4 Voorwaarden voor de handhaving in 

de Kanaalstraat en Damstraat 

verbeteren 

In 2014 was er geen capaciteit beschikbaar voor extra handhaving (bijv. op bedrijfsafval op straat) 

op de Kanaalstraat en de Damstraat. Mogelijk kunnen wij hiervoor wel ruimte vinden in 2015.  

Nee, wegens ontbrekende capaciteit 

bij Toezicht & Handhaving. 
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5.5 Veiligheid in de Kanaalstraat en 

Damstraat vergroten 

 

In 2014 hebben werkten we op diverse manieren aan het vergroten van de veiligheid in de 

Kanaalstraat en de Damstraat. In mei 2014 is het certificaat Keurmerk Veilig Ondernemen behaald. 

Eind 2014 hebben ondernemers een training gevolgd in het kader van overlastbestrijding en 

overvalpreventie. In het voorjaar 2014 was er een sterke toename van het aantal meldingen 

drugsoverlast in Lombok Oost. Daarop reageerden we met een effectieve aanpak in samenwerking 

met o.m. de politie. In november 2014 organiseerden we een training omgaan met hangjongeren 

voor bewoners uit Lombok Oost.  

Ja.  

    

Complexe projecten: Vergroenen van West  

6.1 

 

Park Oog in Al, planontwikkeling en 

uitvoering 

Er is een breed gedragen bewonersplan voor het Park Oog in Al, inclusief de dierenweide 

vastgesteld. Dat plan nemen we als leidraad voor toekomstige ontwikkeling van het park en ook 

voor toekomstig beheer van park en dierenweide. Een eerste project uit de prioriteitenlijst is in 

2014 al in uitvoering genomen; de entree van het park aan de kant van het nieuwe Meijster Buiten 

is nieuw ontworpen en wordt nu gerealiseerd.  

Ja. 

6.2 

 

Wijkgroenplan, planontwikkeling en 

uitvoering 

Voor het Wijkgroenplan West zijn heel veel bewonersideeën aangedragen (350!). Wij hebben het 

Wijkgroenplan inmiddels vastgesteld en de projecten (totaal 26) in uitvoering gegeven.  

Ja.  

    

Complexe projecten: Gebieds- en buurtaanpakken  

7.1 

 

Buurtaanpak Halve Maan Noord In 2014 hebben we verder gewerkt aan de integrale buurtaanpak voor de Halve Maan Noord. 

Belangrijke elementen: 

• De plannen voor de renovatie van de huurwoningen van Mitros zijn goedgekeurd. De uitvoering 

van deze renovatie is begonnen. 

• Er is een schouw geweest van de buitenruimte die diverse voorstellen voor verbetering heeft 

opgeleverd, waarbij gemeente en Mitros gaan samenwerken. 

• Er is veel onderzoek gedaan naar de gezondheidssituatie van de bewoners – voorstellen voor 

verbetering daarvan worden uitgewerkt. 

• Er is vastgesteld dat er heel veel ‘problemen achter de voordeur’ zijn – dat wordt ingebracht bij 

het toekomstige buurtteam. 

• De sociaal makelaar van Me’kaar is erg actief op het Herderplein 

• Er is een project gaande om de etalages van de winkels op het Herderplein een betere 

uitstraling te geven. 

Ja. 
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7.2 

 

Buurtaanpak Lombok, aandacht 

Verdomhoekje 

Voor de buurtaanpak Lombok maken we een onderscheid tussen de problematiek van de 

Kanaalstraat / Damstraat, complex 507 (huurwoningen Bo-ex) en de problematiek in de kleine 

zijstraatjes van de Kanaalstraat. We hebben in 2014 gewerkt aan een aantal concrete thema’s in 

Lombok, zonder daar het officiële label ‘buurtaanpak’ op te plakken. Thema’s waren onder meer 

verkeersveiligheid, sociale veiligheid, parkeren, branchering en handhaving. In het Verdomhoekje/ 

op het Wolff en Dekenplein monitorden we de overlast van de aanwezige horeca en waar nodig 

gezorgd voor handhaving. Met bewoners hebben we regelmatig contact gehad over de mate van 

overlast. Wij streven daarbij naar vergroting van de meldingsbereidheid bij bewoners.  

Ja.  

 


